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Miloradu Batiniću 
63,09 posto glasova
i novi mandat

 Grad Ivanec i službeno potvrđen kao sredina dugoročno posvećena razvitku 
gospodarstva i stvaranju povoljnog poslovnog ozračja

Ivanec dobiva certifikat 
grada s povoljnim 
poslovnim okruženjem!

3. vrtićkA oliMpijAdA

Grad Ivanec dobio je BFC 
znak, certifikat kojim se na me-
đunarodnoj razini potvrđuje 
kao grad s povoljnim poslov-
nim okruženjem! Takva odluka 
rezultat je konačnog izvješća 
Verifikacijske komisije koja je 
boravila u završnom radnom 
posjetu te na osnovu minuci-
ozne analize zadanih kriterija 
i provedene rasprave, Ivancu 
dodijelila ukupnu ocjenu od 
83,8 posto. Time je naš grad 
postao drugi grad u Hrvatskoj 
koji je dobio međunarodno 
priznat certifikat kojim se po-
tvrđuje kao „business friendly“ 
sredina, dugoročno posvećena 
razvitku gospodarstva i stvara-
nju povoljnog ozračja za biznis 
i poslovanje. 

I mi smo olimpijci!Postavili starinsku prešu 
na Šatornjak bregu

(str. 15.) Modernizacija 
gradskih 
ulica i cesta

Radovi na 
novoj kazeti 
u Jerovcu

Asfaltirana 
su igrališta u 
Vitešincu i 
Vuglovcu

Srebro sjajnim 
odbojkašicamaIvanečkim vinima sedam 

zlatnih odličja



IVANECKE       NOVINE IVANECKE       NOVINE

ˆ ˆ

2 1. VI. 2013.1. VI. 2013. 3ak tua lnos t i ak tua lnos t i
rEZUltAti iZBorA ZA 

vijEćA MjESNiH odBorA 
rEZUltAti iZBorA ZA 

vijEćA MjESNiH odBorA 

MJESNI ODBOR BEDENEC
U vijeće Mjesnog odbora 

Bedenec izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Antun Babić
Ivan Novak

GRUPA BIRAČA
Siniša Vresk
Željko Vuglač
Bojan Željezić
Predrag Hunjet
Ivan Kučej

MJESNI ODBOR 
CERJE TUŽNO

U Vijeće Mjesnog odbora 
Cerje Tužno izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Dražen Švelec
Josip Brlek
Snježana Kelemen
Damir Hosni
Ivica Brlek

MJESNI ODBOR GAČICE
U Vijeće Mjesnog odbora 

Gačice izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Ivan Sigur
Dejvid Varga
Zvonimir Brezovec
Ljubica Gužvinec
Slavko Vizjak

MJESNI ODBOR GEČKOVEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Gečkovec izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Vladimir Kocijan
Ljiljana Turčin
Marijan Šambar
Josip Videc
Natalija Kocijan

MJESNI ODBOR 
HORVATSKO

U Vijeće Mjesnog odbora 
Horvatsko izabrani su:

HRVATSKA DEMOKRAT-
SKA ZAJEDNICA

Dražen Strmečki
Josip Brgles
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Robert Husnjak
Darko Cuković
Brankica Škrnjug

Birači grada Ivanca su od-
lučili: Milorad Batinić ostaje 
gradonačelnik i u mandatu od 
2013. do 2017. godine. Prema 
službenim rezultatima Držav-
nog izbornog povjerenstva, 
i više nego uvjerljivu pobje-
du izborio je u prvom krugu, 
osvojivši 63,09 posto glasova 
birača. Batinić je, uz kandidate 

za dogradonačelnike Čedomira 
Bračka (SDP) i Branka Putare-
ka (HNS), na izbore izašao kao 
zajednički kandidat koalicije 
HNS-a, SDP-a i HSU-a.

Njegovi protukandidati bili 
su Vladimir Lacković (HDZ) i 
Mirko Žimbrek (HSS, ZDS, Ze-
lena lista, ZS i ABH). Lacković 
je osvojio 18,97 posto glasova, a 
Žimbrek 15,16.

Lista koalicije HNS-a, SDP-
a i HSU-a (nositelj: Milorad 
Batinić) osvojila je i apsolutnu 
većinu na izborima za Grad-
sko vijeće Ivanca – 59,24 posto 
glasova, pa će od ukupno 17 
vijećničkih mjesta u Gradskom 
vijeću imati 11. HDZ-ovoj listi 
(nositelj: Vladimir Lacković) 
birači su poklonili 20,68 posto 
glasova, što joj je donijelo 4 vi-
jećnička mandata, dok je lista 
koalicije HSS-a, ZDS-a, Zele-

iZBori 2013 . Koalicija HNS, SDP, HSU pobjednica je lokalnih i mjesnih izbora 
na području Ivanca

Miloradu Batiniću 63,09 
posto glasova birača i novi 
gradonačelnički mandat

Sa 63,09 posto osvojenih 
glasova novi mandat 
gradonačelniku 
M. Batiniću i 
dogradonačelnicima B. 
putareku i Č. Bračku
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V. Lacković (HDZ) 
osvojio je 18,97, a M. 
Žimbrek (HSS, ZDS, 
Zelena lista, ZS i ABH) 
15,16 posto glasova

izbori za vijeća mjesnih odbora

HNS, SDP, HSU osvojili        
24 od 30 mjesnih odbora

Usporedo s izborima za gradonačelnika i Gradsko vijeće Ivan-
ca provedeni su i mjesni izbori. 

Koalicija HNS, SDP, HSU kandidirala je svoje liste u svih 30 mje-
snih odbora na području grada Ivanca i pobijedila u 24 mjesna 
odbora i to: Ivanec I, II, III i IV, Cerje Tužno, Gačice, Gečkovec, Hor-
vatsko, Ivanečka Željeznica, Ivanečki Vrhovec, Ivanečko Naselje, 
Jerovec Gornji, Jerovec Donji, Kaniža, Lančić – Knapić, Lukavec, 
Margečan, Osečka, Prigorec, Punikve, Salinovec, Stažnjevec, Vi-
tešinec i Vuglovec.

   HDZ je osvojio većinu u vijećima mjesnih odbora Lovrečan, 
Radovan, Ribić Breg, Seljanec i Škriljevec, dok je grupa birača po-
bijedila na mjesnim izborima u Bedencu.(ljr)

Od 1. svibnja u programu 
javnih radova što ga Grad Ivanec 
provodi u suradnji s HZZ-om po-
sla je našlo 10 radnika. Zaposleni 
su isključivo dugotrajno nezapo-
sleni radnici te oni iz kategorije 

teže zapošljivih građana, a an-
gažirani su na uređivanju javnih 
površina i čišćenju potoka, boja-
nju zaštitnih ograda, uklanjanju 
divljih smetlišta i drugim sličnim 
poslovima iz programa Očuvaj-

mo naš okoliš. Također, po potre-
bi će pružati pomoć starijim i ne-
moćnim osobama te osobama s 
invaliditetom.

Sveukupni troškovi njihova 
zapošljavanja i opremanja zaštit-

nom odjećom, uključujući i naba-
vu potrebnih alata i sredstava za 
rad, iznose 207.000 kuna, od čega 
većinu osigurava HZZ.  Radni od-
nos zaposlenima u programu jav-
nih radova traje pola godine. (ljr)

jAvNi rAdovi Iz skupine dugotrajno 
nezaposlenih i teže zapošljivih građana

GrAdSki proGrAM  Dovršeni su radovi iz lanjskog „paketa“ vrijedni 435.000 kn

Radovi u Vinogradskoj stajali su 
44.800, a u Savici 52.600 kuna

Nakon što je potkraj trav-
nja položen asfalt u Ulici bl. 
Alojzija Stepinca u Ivancu, o 
čemu smo izvijestili u proš-
lom broju Ivanečkih novina, u 
ponedjeljak, 6. svibnja, asfalti-
ran je zavoj i pedesetak meta-
ra prometnice u Vinogradskoj 
ulici. 

Podsjećamo, riječ je o do-
vršetku radova iz lanjskog pro-
grama modernizacije gradskih 
ulica i cesta vrijednom ukupno 
435.100 kuna, a koji je obuhva-
tio asfaltiranje u Stepinčevoj i 
Vinogradskoj ulici, u Ulici Sa-

vica u Radovanu te pripremne 
radove na novom odvojku u 
Lovrečanu.

Temeljem javnog natječaja, 
izvođenje radova povjereno 
je Cesti iz Varaždina. U Vi-
nogradskoj je proširen zavoj, 
postavljeni su rubnjaci, nova 
odvodnja i asfalt, a cijeli taj 
zahvat stajao je 44.800 kuna. 
Uređenjem toga dijela ulice 
uvelike je povećana sigurnost 
svih sudionika u prometu. 

Istoga dana asfalt je po-
ložen i u radovansku Savicu. 
Asfaltirana dionica duga je 
80-ak, a široka je tri metra. 
Vrijednost radova je 52.600 
kuna.(ljr)
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Asfaltirana je Savica 
u radovanu   
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izvedeni su radovi u iva-
nečkoj vinogradskoj ulici

Temeljem dogovora s 
Gradom Ivancem, Županij-
ska uprava za ceste prošlog 
je mjeseca počela sa sanaci-
jom klizišta uz županijsku 
cestu, u blizini vatrogasnog 
doma. Tu se, naime, tlo po-
maknulo u duljini od pede-
setak metara i ugrozilo pro-
metnicu, a time i sigurnost 
prometa na njoj. 

Iz ŽUC-a poručuju da se 
izvode radovi na učvršćivanju 
tla i osiguranju ceste, kako bi 
se spriječilo buduće klizanje 
tla. Vrijednost radova je blizu 
90.000 kuna. 

U tijeku su i radovi na grad-
nji nogostupa u Gačicama, što 
je zajednička investicija ŽUC-
a i Grada Ivanca. Radi se na 
potezu dugom 530 metara, od 
raskrižja do Područne škole, a 
uz nogostup se uređuje i obo-
rinska odvodnja. 

Ukupna vrijednost rado-
va je 745.450 kuna, od čega 
ŽUC financira 75 posto ili  
559.000 kuna, dok Grad i Iv-
kom pokrivaju preostalih 25 

posto troškova. Radovi su po-
vjereni varaždinskom PZC-u. 
Udio Grada i Ivkoma odnosi 
se na radove u zoni nogostu-
pa, s time da je Ivkom pret-
hodno izvršio rekonstrukciju 
vodovodne mreže (vrijedne 
više od 400.000 kuna) i oslo-
bodio dio trase za gradnju 
nogostupa. 

Nakon završetka radova, 
cesta će se „presvući“ novim 
asfaltnim slojem, poruču-
je ravnatelj ŽUC-a Tomislav 
Osonjački.(ljr)

Sanira se klizište kod va-
trogasnog doma (gore)

Gradnja nogostupa uku-
pne duljine 530 metara 
(lijevo)

GAČiCE  U tijeku su radovi na gradnji nogostupa i sanaciji klizišta

U Gačicama radovi vrijedni 855.000 kuna

Asfalt u Savici,
Stepinčevoj i 
Vinogradskoj 

MJESNI ODBOR IVANEC I.
U Vijeće Mjesnog odbora 

Ivanec I. izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Zlatko Kolarić
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Ivan Geci
Miroslav Sever
Nevenka Šoštar-Kruhoberec
Ivan Videc
Igor Tompić
HRVATSKA SELJAČKA 

STRANKA
Lidija Petrinjak

MJESNI ODBOR IVANEC II.
U Vijeće Mjesnog odbora 

IvanecI II. izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Vlado Kušter
Dalibor Čaklec
Damir Hranić
Robert Posavi
Darko Bregović
Dragica Kušter
Franjo Levanić

MJESNI ODBOR IVANEC III.
U Vijeće Mjesnog odbora 

IvanecI III. izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Mladen Stanko
Ivan Geci
Marijan Šoštar
Branko Kostanjevec
Siniša Špernjak
Daniel Vlaisavljević
Mladen Strugar

MJESNI ODBOR IVANEC IV.
U vijeće Mjesnog odbora 

Ivanec IV izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Miro Flegar
Emil Zagorac
Boris Jagarinec
Goranka Slivar
Ana-Marija Šantalab
Anka Sever
Anka Klier

MJESNI ODBOR 
IVANEČKA ŽELJEZNICA

U Vijeće Mjesnog odbora 
Ivanečka Željeznica  izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Josip Brežnjak
Krešimir Valjak
Andrijana Bunić
Davor Mudri

HRVATSKA STRANKA PRAVA
Vladimir Mudri

Iz ŽUC-a poručuju da 
će nakon svih radova 
cestu „presvući“ 
novim asfaltom

Grad Ivanec zaposlio 10 radnika 
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ne liste, ZS-a i ABH (nositelj: 
Mirko Žimbrek) osvojila 14,19 
posto glasova i u Vijeću će imati 
2 vijećnika.

Liste Hrvatskih laburista – 
Stranke rada (nositelj: Tomica 
Solina) i HSP-a (nositelj: Mari-
jan Lozančić) nisu prešle izbor-
ni prag. Osvojile su 4,32 posto, 
odnosno, 1,58 posto glasova.

Inače, na lokalne izbore na 
području grada Ivanca izašlo je 
42,53 posto birača.(ljr)

Nakon što je prošlog mje-
seca dovršena gradnja kazete 
površine oko 7.000 četvornih 
metara, na odlagalištu komu-
nalnog otpada u Jerovcu u ti-
jeku su radovi na novoj kazeti, 
površine oko 6.500 „kvadrata“. 
Izvođači – GT Trade i GEO 7 
iz Splita, nakon obavljenih ze-
mljanih i drugih pripremnih ra-
dova, na dno kazete su položili 
specijalne HDPE brtvene folije, 
a potom su počeli s radovima 
na izradi drenažnog sloja. Zavr-
šetak tih radova očekuje se do 
25. svibnja, a nakon toga u njoj 
će se početi odlagati smeće.  

Istodobno će se raditi i na 
druge dvije, dosad sagrađene 
kazete. Na jednoj od njih bit će 
postavljen donji brtveni sloj, dok 
će prvosagrađena kazeta (na 
kojoj se u međuvremenu odlaže 
smeće) biti prekrivena gornjim 
brtvenim slojem, odnosno, bit 
će zatvorena za dalje odlaga-
nje otpada.  U tijeku je i izrada 
ograde oko cijelog odlagališta u 
dužini od oko 1.150 metara.(ljr)

odlAGAliŠtE  Intenzivni radovi na odlagalištu komunalnog otpada u Jerovcu

Radovi na novoj kazeti površine 6.500 
četvornih metara Prostor odlagališta se ograđuje, a ograda 

će biti duga 1.150 metara

Na dno kazete položene 
su nepropusne folije koje 

omogućavaju neškodljivo 
odlaganje smeća
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Što se podrazumijeva pod 
ulaganjem u razvitak zapo-
slenika; kako edukacija utje-
če na poboljšanje poslovnih 
rezultata; zašto većina tvrtki 
u stranom vlasništvu s pribli-
žavanjem ulaska Hrvatske u 
EU kontinuirano educira svo-
je zaposlenike – to su samo 
neke od tema predavanja koje 

je za članove Poslovnog kluba 
Ivanec prošlog mjeseca odr-
žala mr. Asja Lajtman Bosilj iz 

Zagreba, poslovna savjetnica, 
predavač i certificirana tre-
nerica poslovnih edukacija s 
dugogodišnjim predavačkim i 
praktičnim radnim iskustvom 
na menadžerskim poslovima. 

I ovo predavanje priređeno 
je u sklopu brojnih savjetovanja 
i prezentacija koje Grad Ivanec 
i Poslovna zona Ivanec d.o.o. 
organiziraju za članove Poslov-
nog kluba i lokalnu poslovnu 
zajednicu, a sve u cilju eduka-
cije gospodarstvenika, jačanja 
lokalne poduzetničke klime i 
poboljšanja poslovanja. 

U interaktivnom dijelu ra-
dionice glavne teme bile su 
ubrzane promjene u poslov-
nom svijetu, reakcije i otpori na 
uvođenje promjena, ali i o tome 
kako ih provesti uz što veće pri-
hvaćanje i što bolji međusobni 
odnos zaposlenika. Prezentaci-
ju su pratili i pojedini pročelnici 
i savjetnici zaposleni u Gradu.
(zs, ljr)

Grad Ivanec dobio je BFC 
znak, certifikat kojim se na me-
đunarodnoj razini potvrđuje 
kao grad s povoljnim poslov-
nim okruženjem! Takva odluka 
rezultat je konačnog izvješća 
Verifikacijske komisije koja je 
u srijedu, 22. svibnja, boravila 
u završnom radnom posjetu 
Gradu te na osnovu minuci-
ozne analize zadanih kriterija 
i provedene rasprave, Ivancu 
dodijelila ukupnu ocjenu od 
83,8 posto. Time je naš grad 
postao drugi grad u Hrvatskoj 
koji je dobio međunarodno 
priznat certifikat kojim se po-
tvrđuje kao „business friendly“ 
sredina (prvi certifikat dobio je 
Bjelovar, s rezultatom od 79,9 
posto), dugoročno posvećena 
razvitku gospodarstva i stvara-
nju povoljnog ozračja za biznis 
i poslovanje. Inače, u ovaj pilot 
– projekt koji se prvi put pro-
vodi u Hrvatskoj (financira ga 
njemačka Vlada) uz Ivanec su 
uključeni i Rijeka, Osijek, Bjelo-
var i Crikvenica.

- Opći je dojam Verifikacij-
ske komisije da je gradski tim 
s Odsjekom za lokalni eko-
nomski razvoj, s Poslovnom 
zonom i gradonačelnikom 

pokazao visoku razinu ener-
gije, profesionalizma i opera-
tivnosti u svom dosadašnjem 

radu na unapređenju lokalnog 
gospodarskog razvoja i da, uz 
određene preporuke, zaslužu-

ju Certifikat za grad s povolj-
nim poslovnim okruženjem… 
Važno je napomenuti da grad 
Ivanec ima gradonačelnika 
koji je upravo dobio mandat 
od građana da vodi ovaj grad 
treći put za redom. Podatak da 
je gradonačelnik ujedno i pot-
predsjednik Sabora RH, a da 
se ipak svako jutro organizira 
kolegij gradske samouprave, 
dovodi do jednostavnog za-
ključka da Ivanec ima opredje-
ljenje održivog razvoja“ – ističe 
se, među ostalim, u završnoj 
ocjeni Verifikacijske komisije.

Time je ujedno kraju pri-
veden golem posao što su ga 

CErtiFiCirANjE  Grad Ivanec i službeno potvrđen kao sredina dugoročno posvećena razvitku 
gospodarstva i stvaranju povoljnog poslovnog ozračja

Ivanec dobiva certifikat grada s 
povoljnim poslovnim okruženjem!
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Svečanost dodjele 
certifikata održat će se 
12. lipnja u Zagrebu

Članovi verifikacijske komisije u pratnji domaćina obišli su pogon tvrtke HEW u po-
slovnoj zoni ivanec - istok

višesatni sastanak u Gradskoj vijećnici
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EdUkACijA  Predavanje za članove Poslovnog kluba i 
lokalnu poslovnu zajednicu 

Edukacija kao temelj uspjeha 
u poslovnom svijetu

Predavala je mr. 
A. Lajtman Bosilj, 
certificirana trenerica 
poslovnih komunikacija

još jedno u nizu predavanja što ih Grad, poslovna zona 
i poslovni klub priređuju za poduzetnike
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Ministar znanosti, obrazo-
vanja i sporta Željko Jovanović 
i varaždinski župan Predrag 
Štromar u utorak su, 28. svibnja, 
potpisali Sporazum o sufinan-
ciranju troškova najamnina za 
školske zgrade i dvorane koji će 
se po modelu JPP-a graditi na 
području Varaždinske županije. 
Sporazum se odnosi na sve škol-
ske objekte građene od 1. siječnja 
2013. godine nadalje, i to na na-
čin da će takve projekte državni 
proračun pratiti s 55 posto nov-
ca, Županija će sufinancirati 35, 
a gradovi i općine samo 10 posto.

Obveza Grada manja 
za 240.000 kuna
Prema tom modelu u našoj 

županiji gradit će se više škola i 
sportskih dvorana, uključujući 

i dogradnju zgrade Osnovne 
škole u Ivancu. 

- Zahvaljujući uključivanju 
države, Varaždinska će župa-
nija te naši gradovi i općine 
na godinu će uštedjeti između 
15 i 17 milijuna kuna. Uzme 

li se u obzir da se ugovori o 
JPP-u sklapaju na rok od 20 i 
više godina, analiza pokazuje 
da će s državne razine u tom 
razdoblju u naše školske pro-
jekte biti usmjereno blizu 400 
milijuna kuna! Time ne samo 

da se ispravlja velika dosadaš-
nja nepravda prema našim 
gradovima i općinama, već se 
i oslobađa ogroman novac za 
pripremu drugih komunalnih, 
sportskih, društvenih i obra-
zovnih projekata – rekao je 

GrAdNjA ŠkolA  Država će s 55 posto financirati škole i dvorane po modelu JPP-a

Dogradnja ivanečke osnovne 
škole u iduće tri godine

MJESNI ODBOR 
IVANEČKI VRHOVEC

U Vijeće Mjesnog odbora 
Ivanečki Vrhovec  izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Ivan Lončar
Valentina Posavec
Marjan Kušter
HRVATSKA SELJAČKA 

STRANKA
Stjepan Botković
Mario Ribić

MJESNI ODBOR 
IVANEČKO NASELJE

U Vijeće Mjesnog odbora 
Ivanečko Naselje  izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Stjepan Galić
Denis Vidman
Marija Hudoletnjak
Biserka Poje
Josip Gotal

MJESNI ODBOR 
JEROVEC DONJI

U Vijeće Mjesnog odbora 
Jerovec Donji  izabrani su:

HRVATSKA DEMOKRAT-
SKA ZAJEDNICA

Tihomir Klopotan
Nino Brezovec
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Janko Kruhoberec
Mladen Canjuga
Zlatko Huđ

MJESNI ODBOR 
JEROVEC GORNJI

U Vijeće Mjesnog odbora 
Jerovec Gornji izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Mario Canjuga
Ivan Kapustić
Josip Košanski
Ivica Petak
Gordana Krtanjek

MJESNI ODBOR KANIŽA
U Vijeće Mjesnog odbora 

Kaniža  izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Zdravko Križek
Nikolina Bregović
Goran Kos
Zoran Žunar
Đurđa Malbašić

MJESNI ODBOR 
LANČIĆ-KNAPIĆ

U Vijeće Mjesnog odbora 
Lančić-Knapić izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-

MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Stjepan Slivar
Dubravko Sever-Vitez 
Slavko Putar-Matuza
Alen Fodrek
Boris Habek

MJESNI ODBOR LOVREČAN
U Vijeće Mjesnog odbora 

Lovrečan izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Miljenko Grudiček
Vladimir Đunđek
Stjepan Plantak
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Marko Sedlar
Nikola Grđan

MJESNI ODBOR LUKAVEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Lukavec izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Krunoslav Hranić
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Vladimir Lukavečki
Tomo Lukavečki
Marjana Kumrić
Danica Lukavečki

MJESNI ODBOR MARGEČAN
U Vijeće Mjesnog odbora 

Margečan izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Zdravko Rogina
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Zvonko Brežnjak
Vinko Zagorec
Nevenka Prašnjak
Danica Prašnjak

MJESNI ODBOR OSEČKA
U Vijeće Mjesnog odbora 

Osečka izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Josip Copak
Stjepan Koščak
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Josip Grđan
Martina Šimek
Stjepan Brežnjak

MJESNI ODBOR PRIGOREC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Prigorec izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-

Odradili su 
golem posao

Zahtjevan posao u sklo-
pu certifikacijskog projekta 
odradio je gradski Stručni tim 
u sastavu: dipl. oec. Maja Da-
rabuš (voditeljica), dipl. ing. 
Milorad Batinić, upr. pravnica 
Marina Držaić i dipl. oec. Jo-
sipa Grđan te suradnici mr. 
oec. Lana Labaš, dipl. pravnik 
Stanko Rožman, dipl. polit. 
Ljiljana Risek i dipl. ing. građ. 
Stjepan Vincek. 

Štromar. Za novih 15 školskih 
objekata spremna je sva do-
kumentacija, a tri škole, među 
njima i ivanečka, bit će sagra-
đena u iduće tri godine.

   Na sastanku je potpisan 
i aneks ugovora kojim se pre-
polovljuje dosadašnja obveza 
općina i gradova u sufinanci-
ranju troškova najma školskih 
zgrada koje su dosad sagra-
đene po JPP-u. U ime Grada 
Ivanca, aneks je potpisao gra-
donačelnik Batinić. Njime je 
Grad rasterećen 50 posto do-
sadašnjih obveza za plaćanje 
najma za škole u Radovanu i 
Salinovcu, pa će tako, umjesto 
480.000 kuna godišnjeg najma, 
odsad plaćati 240.000 kuna. 
Slične ugovore potpisali su čel-
nici drugih gradova i općina 
za ukupno 25 škola i sportskih 
dvorana. 

državni proračun pratiti 
s 55 posto novca, Župa-
nija će sufinancirati 35, 

a gradovi i općine samo 
10 posto

Dvojezični vodiči, baze podataka, 
stotine dokumenata…

U procesu certificiranja ta-
kođer je trebalo dokazati da je 
propisan način rada i funkcio-
niranja po zadanim kriterijima 
u Gradu Ivancu i stvarno zaži-
vio. Tako je u gradskoj upravi 
formiran Odsjek za lokalni eko-
nomski razvoj koji je posvećen 
isključivo gospodarstvu. 

Također, na gradskoj web 
stranici objavljene su stotine 
odluka, zaključaka, zapisnika, 
službenih bilješki, ugovora, pro-

tokola i drugih dokumenata, 
uključujući i baze podataka i 
ekonomske analize značajne za 
investitore. Objavljeni su i linkovi 
prema ministarstvima i drugim 
institucijama te vodiči za ulaga-
če na hrvatskom i engleskom 
jeziku, sve to s ciljem optimizira-
nja procesa ophođenja s poten-
cijalnim investitorima i stvaranja 
mogućnosti da na gradskom 
internetskom portalu dobiju sve 
relevantne informacije.(ljr)

članovi Stručnog tima i surad-
nici više od godinu dana radili 
na ispunjavanju rigoroznih 
zahtjeva kao preduvjeta za 
dobivanje certifikata. U tomu 
su im pomogle i sugestije eva-
luatorice Spomenke Djurić, 
koja je u više navrata boravila u 
Ivancu i usmjeravala njihov rad.  

Verifikacijska 
komisija u Ivancu
Nakon sastanka s predverifi-

kacijskom komisijom, u srijedu, 
22. svibnja, u Ivancu je boravila 
i Verifikacijska komisija koja 
je održala višesatni radni sa-
stanak s gradonačelnikom M. 
Batinićem i članovima Struč-
nog tima. Uz Amiru Omano-
vić, predstavnicu Otvorenog 
regionalnog fonda putem ko-
jeg njemačka Vlada financira 
provedbu pilot-projekta certi-
ficiranja u našoj regiji (u njega 
je uključeno po pet gradova iz 
Hrvatske, Makedonije, BiH i 
Srbije), u komisiji su bili i Bahri-
ja Umihanić iz BiH, Dejan Jekić 
iz NALED-a i Mihaela Bronić iz 
Instituta za javne financije.

Nakon uvodnih obrazlože-
nja voditeljice Stručnog tima za 
provedbu projekta Maje Dara-

buš i gradonačelnika Batinića 
te prezentacije na temu Zašto 
ulagati i razvijati biznis u gradu 

Ivancu koje je na engleskom 
jeziku održala direktorica Po-
slovne zone Lana Labaš, usli-
jedio je sastanak tijekom kojeg 
su verifikatori u interaktivnoj 
raspravi s predstavnicima Gra-
da tražili vrlo detaljna obrazlo-
ženja i pojašnjenja vezana uz 
ispunjavanje zadanih dvanaest 
glavnih kriterija i niza potkri-
terija. 

Najviše pitanja bilo je vezano 
uz Strategiju lokalnog razvoja, 
uz sustav usluga za dobivanje 
građevinske dozvole, stalni gos-

podarski savjet (Poslovni klub), 
Odsjek za lokalni ekonomski 
razvoj, o postojanju analitičke 
osnove za podršku lokalnoj po-
slovnoj zajednici i privlačenje 
investicija, o aktivnostima za 
promidžbu ulaganja i kvalite-
te poslovne klime, o kreditnoj 
sposobnosti. Verifikatori su za-
htijevali i precizna očitovanja o 
načinu na koji gradska uprava 
prati dinamiku lokalnog tržišta 
rada, o instrumentima na koji 

razvija suradnju javnog i privat-
nog sektora, o korištenju infor-
macijskih tehnologija i komu-
nikacija, s posebnim naglaskom 
na e-upravu. 

   Nakon višesatnog sastanka 
u Gradskoj vijećnici, gosti su u 
pratnji domaćina obišli Poslov-
nu zonu Ivanec – istok i razgle-
dali novi pogon HEW-a Ivanec, 
kao primjer tvrtke koja je u Po-
slovnoj zoni sagrađena uz kori-
štenje beneficija za ulagače.(ljr)

Država je Grad Ivanec 
oslobodila plaćanja 
240.000 kuna 
godišnjeg najma za 
škole u Radovanu i 
Salinovcu sagrađene 
po modelu javno – 
privatnog partnerstva
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U utorak, 7. svibnja, mo-
dernizirana je županijska cesta 
kroz Stažnjevec. Asfaltom je 
presvučeno 900 metara pro-
metnice, a kompletne radove 
financirala je Županijska upra-
va za ceste. 

Novi asfaltni „tepih“ po-
ložilo je Poduzeće za ce-
ste, a po riječima ravnatelja 
ŽUC-a Tomislava Osonjač-

kog, vrijednost radova je oko 
150.000 kuna. Postavljanje 
novog asfaltnog sloja finan-
cirano je sredstvima namije-
njenim izvanrednom održa-
vanju. (ljr)

Nakon polaganja novog 
„tepiha“ vožnja kolni-

kom je sigurnija i udob-
nija

podSjEćAMo 
30. lipnja istječe rok 
za primanje zahtjeva 
za ozakonjenje 
nelegalne gradnje

Zahtjevi za 
ozakonjenje 
primaju se i bez 
priložene 
dokumentacije
Rokovi za 
legalizaciju neće 
se produljivati 
nakon zadnjeg 
dana lipnja

Nakon serije članaka što 
smo ih u vezi legalizacije ne-
legalne gradnje u Ivanečkim 
novinama objavljivali tijekom 
proteklih mjeseci, još jed-
nom podsjećamo sve građa-
ne na obvezu da zahtjeve za 
ozakonjenje Uredu za gradi-
teljstvo i prostorno uređenje 
– Ispostavi Ivanec podnesu 
najkasnije do 30. lipnja 2013. 
godine. 

Iz Ureda poručuju da je to 
krajnji datum do kojeg će pri-
mati zahtjeve za ozakonjenje, 
jer se rokovi nakon toga neće 
produljiti. Važno je naglasiti 
da građani zahtjeve mogu 
dostaviti i bez priložene do-
kumentacije (projekta), ali će 
u tom slučaju morati potpi-
sati izjavu kojom se obvezuju 
da će u najkraćem roku do-
staviti preostalu dokumenta-
ciju za legalizaciju.(ljr)

Nakon što je krajem travnja 
postavljena nadstrešnica na 
autobusnom stajalištu u Cerju 
Tužnom, početkom svibnja su 
na autobusnim ugibalištima na 
području grada Ivanca monti-
rane još tri nadstrešnice – jed-
na u Punikvama i dvije u Sta-
žnjevcu. I ove su postavljene u 
suradnji Varaždinske županije 
i Grada Ivanca, u čijoj su režiji 
prije toga izgrađene betonske 

podloge za njihovu montažu 
(jednu od njih pripremili su 
sami mještani Stažnjevca).

Dakako, predstavnici vije-
ća mjesnih odbora Punikvi i 
Stažnjevca došli su na radilišta 
kako bi provjerili tijek rado-
va. U Stažnjevcu je radove na 
montiranju nadstrešnice s ve-
seljem popratila i grupa učeni-
ka, koja je upravo doputovala iz 
škole. (ljr)

Nakon što je Grad Ivanec 
pretprošle godine od privatnih 
vlasnika otkupio 655 četvornih 
metara zemljišta u centru Oseč-
ke za potrebe gradnje budućeg 
društvenog doma i parkirališta, 
prostor je nedavno uređen. Dio 
terena na kojemu je planirano 
buduće parkiralište i ulaz očišćen 
je od raslinja i poravnan, kako bi 
se omogućilo njegovo slijeganje. 

U tijeku je izrada idejnog 
rješenja društvenog doma za 
čiju će se gradnju, najavio je gra-
donačelnik M. Batinić, sredstva 
osigurati u proračunu za 2014. .

Gradnja društvenog doma 
omogućit će mještanima da u 
njemu održavaju sastanke vi-
jeća mjesnog odbora, zborove 
građana i izbore, a omogućit će 
i razna druga društvena i obi-
teljska okupljanja. Idejni projekt 
doma izradio je Studio Nexar.(ljr)

Prema riječima Dalibora 
Patekara, zamjenika tehničkog 
rukovoditelja tvrtke Ivkom, na 
gradilištu vodospremnika Pila-
na II kapaciteta 800.000 litara 
vode, do kraja svibnja kraju su 
privedeni svi radovi na iskopu 
terena za izradu temeljne plo-

če. U tijeku je gradnja armira-
nobetonske ploče dna vodnih 
komora debljine 40 centimeta-
ra, a nakon polaganja vodone-

propusnog betona prići će se i 
gradnji zidova vodospremnika. 

Podsjećamo, Pilana II stra-
teški je vodoopskrbni projekt 
za Ivanec i širu okolicu. Vri-
jednost ulaganja je 3 milijuna 
kuna, od čega 90 posto novca 
osiguravaju Hrvatske vode 

iz vanjskih izvora, a 10 posto 
Ivkom. Osim što će cijelom 
Ivancu omogućiti dugoročno 
sigurnu opskrbu vodom, snab-
dijevanje ivanečkom vodom 
omogućit će i građanima Jerov-
ca Donjeg i Gornjeg, Horvat-
skog i Ribić Brega.(zs)

AUtoBUSNE NAdStrEŠNiCE

Nadstrešnice na stajalištima 
u Punikvama i Stažnjevcu

… a još dvije postavljene su na autobusnim stajališti-
ma na području Stažnjevca
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jedna je nad-
strešnica podi-

gnuta u puni-
kvama…

vodA  Napreduje gradnja vodospremnika Pilana II 

Završetak vodospremnika od 
800 “kubika” još ove godine

Vrijednost ulaganja 
je tri milijuna kuna
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radovi napreduju planiranim tempom
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Gradu Ivancu stigla je nov-
čana potpora od Ministarstva 
regionalnog razvoja i fondova 
EU. Iz svoga programa „Inte-
gralni razvoj lokalne zajednice“ 
resorno ministarstvo pozitivno 
je vrednovalo dva projekta što 
su ih za financiranje kandidi-
rale ivanečke gradske službe te 
im dodijelilo ukupno 500.000 
kuna.

Prvi projekt – rekonstruk-
ciju Mihanovićeve ulice, mini-
starstvo je odlučilo poduprijeti 
svotom od 350.000 kuna, dok je 
još 150.000 kuna dodijelilo za 
modernizaciju nerazvrstanih 
cesta. Inače, potpore resorna 
ministarstva iz Varaždinske je 
županije dobilo osam projeka-
ta, od kojih je za spomenuta 
dva programa sredstva povu-

kao Grad Ivanec.
Budući da je ministarstvo 

odlučilo sufinancirati ukupno 
40 malih kapitalnih projekata 
na području sjeverne Hrvatske, 
u srijedu, 15. svibnja, u Županij-
skoj palači u Varaždinu prire-
đena je i prigodna svečanost na 
kojoj je ministar prof. dr. Bran-
ko Grčić s gradonačelnicima i 
načelnicima s područja pet sje-
vernih županija (iz Varaždin-
ske, Međimurske, Bjelovarske, 
Koprivničke i Krapinske župa-
nije) potpisao ugovore ukupno 
vrijedne više od 11 milijuna 
kuna.

Za Grad Ivanec ugovor o 
donaciji potpisao je gradona-
čelnik M. Batinić. Potpisiva-
nju ugovora – a riječ je ma-
hom o projektima vezanim 
uz modernizaciju komunal-
ne infrastrukture i poveća-
nje energetske učinkovitosti 
čija će realizacija pridoni-
jeti povećanom angažmanu 
i oživljavanju građevinske 
operative – nazočili su sabor-
ski zastupnik Mario Habek i 
župan Predrag Štromar sa su-
radnicima.(ljr)

NovČANE potporE Gradonačelnik M. Batinić s ministrima B. Grčićem i A. Mrak 
– Taritaš potpisao ugovore o 600.000 kuna novčanih donacija Ivancu

Gradu Ivancu 500.000 
kuna od Ministarstva 
regionalnog razvoja
Sredstva su dodijeljena za dva kandidirana projekta – 350.000 kuna za 
rekonstrukciju Mihanovićeve ulice i 150.000 kuna za nerazvrstane ceste

S ministricom Mrak – taritaš 
potpisan ugovor od 100.000 kn

Čestitka „teš-
ka“ pola miliju-
na kuna
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Novac je namijenjen rekonstrukciji mosta preko 
potoka lukavec u C. tužnom

Gradonačelnik Batinić u 
ponedjeljak je, 27. svibnja, s 
ministricom graditeljstva i pro-
stornog uređenja Ankom Mrak 
– Taritaš potpisao 100.000 
kuna vrijedan ugovor o finan-
ciranju programa iz projekta 
poticanja razvoja komunalnog 
gospodarstva i komunalnog 

standarda. Potpora je Ivancu 
dodijeljena temeljem kandi-
dature na natječaj za pomoć 
u razvitku komunalne infra-
strukture. Dobiven novac Grad 
će usmjeriti u rekonstrukciju 
mosta preko potoka Lukavec, 
na nerazvrstanoj cesti u Cerju 
Tužnom. (ljr)

koMUNAlNi StANdArd
Stiže 100.000 kuna od Ministarstva 
prostornog uređenja i graditeljstva

KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Ivica Mudri
Darko Vincetić
Božica Mudri
Stjepan Grabrovec
HRVATSKA SELJAČKA 

STRANKA
Tomislav Sever
Marijan Štefanko
Jasminka Kušter

MJESNI ODBOR PUNIKVE
U Vijeće Mjesnog odbora 

Punikve izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Josip Strmečki
Vladimir Grudenić
Antonija Harjač
HRVATSKA SELJAČKA 

STRANKA
Stjepan Turčin
Stanko Turčin

MJESNI ODBOR 
RADOVAN

U Vijeće Mjesnog odbora 
Radovan izabrani su:

HRVATSKA DEMOKRAT-
SKA ZAJEDNICA

Stjepan Habunek
Nikola Habunek
Josip Lacković
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Zdravko Slunjski
Davor Slunjski

MJESNI ODBOR 
RIBIĆ BREG

U Vijeće Mjesnog odbora 
Ribić Breg izabrani su:

HRVATSKA DEMOKRAT-
SKA ZAJEDNICA

Ivan Dolenec
Anita Bunić Črepinko
Ivica Petak
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Željko Pahić
Bernard Kocijan

MJESNI ODBOR SALINOVEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Salinovec izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Stjepan Hudoletnjak
Ivan Lepoglavec
Mirko Ribič
Branka Hudoletnjak
Ivan Mudri-Brežni
Ivana Lazar
Dražen Čiček-Lepoglavec

rEZUltAti iZBorA ZA 
vijEćA MjESNiH odBorA 

MJESNI ODBOR SELJANEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Seljanec izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Ivan Vidaček
Mladen Vidaček
Josip Vidaček
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Ružica Vincek
Branko Vidaček

MJESNI ODBOR STAŽNJEVEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Stažnjevec izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Milan Bubnjar
Zvonimir Oštarijaš
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Zvonko Sedlar
Srečko Grabrovec
Miroslav Lončar

MJESNI ODBOR ŠKRILJEVEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Škriljevec izabrani su:
HRVATSKA DEMOKRAT-

SKA ZAJEDNICA
Branko Kozulić
Josip Njegovec
Željko Slunjski
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Zlatko Njegovec
Dalibor Slunjski

MJESNI ODBOR VITEŠINEC
U Vijeće Mjesnog odbora 

Vitešinec izabrani su:
HRVATSKA NARODNA 

STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Stjepan Rogina
Danijel Gotal
Dragutin Mesec
Dejan Rogina
Vinko Gotal

MJESNI ODBOR 
VUGLOVEC

U Vijeće Mjesnog odbora 
Vuglovec izabrani su:

HRVATSKA NARODNA 
STRANKA – LIBERALNI DE-
MOKRATI, SOCIJALDEMO-
KRATSKA PARTIJA HRVAT-
SKE, HRVATSKA STRANKA 
UMIROVLJENIKA

Martina Putar
Damir Šmerek
Ivan Strugar
Danijel Lančić
Marina Putar

StAŽNjEvEC Asfaltirano je 900 metara županijske ceste
Vrijednost radova je blizu 150.000 kuna
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oSEČkA  Pripreme za gradnju društvenih prostora 

Isplaniran je teren za budući društveni dom u Osečkoj
Sredstva za gradnju doma 
površine šezdesetak 
„kvadrata“ osigurat 
će se u proračunu 
za iduću godinu

virtualni prikaz budućeg doma u osečkoj
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Gotovo 432.000 kuna osi-
gurao je Grad Ivanec za grad-
nju i modernizaciju sportskih 
igrališta u Vitešincu i Vuglov-
cu. Nakon što su lani izvedeni 
zemljani i drugi prateći radovi, 
prošlog mjeseca asfaltirana su, 
a potom i iscrtana, sportska 
igrališta u Vitešincu i Vuglovcu. 
Time su se i ta dva mjesna od-
bora, nakon Gačica, Stažnjev-
ca, Škriljevca, Punikvi i Kaniže, 
pridružila „društvu“ naselja u 
kojima su tijekom prošle četiri 

godine sagrađene sportske po-
vršine. Stoga i ne čudi zadovolj-
stvo djece, mladih i odraslih, 
kojima su na taj način omogu-
ćeni sport i rekreacija na suvre-
meno uređenim površinama.

To se pogotovo odnosi na 
Vitešinec, u kojemu donedavno 

nije ni bilo igrališta. I u Vuglov-
cu je asfaltiranje dočekano s ve-
seljem, jer je poznato da se pri-
jašnje travnato igralište za kiše 
i lošeg vremena pretvaralo u 
blatnjavu površinu nepodesnu 
za igru i sport.

Daljnji korak u Vitešincu bit 
će gradnja društvenog doma, 
a isto je u planu za Vuglovec i 
Gečkovec, gdje će se, nakon ot-
kupa dodatnog zemljišta, dom 
sagraditi za potrebe oba mjesna 
odbora. (ljr)    

Uz mnogo entuzijazma i 
dobre volje, ali i veliki trud, 
članovi salinovečke Udruge vi-
nogradara Skrajski pajdaši na 
vinorodnom su Šatornjaku po-
stavili starinsku prešu. Riječ je 
o preši staroj više od 70 godina, 
koju je vinogradarima poklonio 
mještanin Ivica Salonja.

- Željeli smo na Šatornja-
ku urediti vinogradarski ku-
tić, gdje svi prolaznici mogu 
zastati, sjesti i predahnuti u 
izvornom ambijentu. Već prije 
na tom smo mjestu postavili i 
dvije klupe. Istina jest da smo 
se dosta namučili oko dopre-

me i slaganja preše, ali kad vi-
dimo rezultat, nije nam žao. 
Isplatilo se! – kaže predsjednik 
Skrajskih pajdaša Ivan Lončar, 
zadovoljan što je mjesna udru-

ga na lijep način dala doprinos 
uređivanju svoje vinske staze. U 
postavljanju preše vinogradari-
ma je novčano pomogao i Grad 
Ivanec.(ljr, zs)

U petak, 10. svibnja, u 
Ivancu je održana 14. izložba 
vina, na kojoj su vlasnicima 
najboljih dodijeljena prizna-
nja. Najkvalitetnija vina pro-
glasila je stručna komisija sa-
stavljena od uglednih enologa, 
koji su prethodno ocijenili 86 
uzoraka lanjske berbe koje 
su na ocjenjivanje dostavili 
ivanečki podrumari. Komisi-
ja na čelu s Marijom Kuščer 

dodijelila je 7 zlatnih, 46 sre-
brnih i 23 brončane medalje. 

Zlatnim peharčekima na-
građena su vina Dragutina Ro-

gine, Stjepana Prešnjaka, Niko-
le Mudrija, Berislava Gečeka, 
Krunoslava Rogine, Stjepana 
Pečeka i Zdenka Majerića. 

Tjedan dana kasnije 
57 članova udruge bilo je 
na izletu u Baranji. Obišli 
su vinske ceste, družili se 
s drugim vinarima i raz-
mijenili iskustva koja će 
pridonijeti boljem razvoju 
vinogradarstva u našemu 

kraju. Vinogradari su obišli 
i čuvenu vinariju Belje, Obi-
teljsko gospodarstvo Josić i 
vidikovac s kojeg puca pre-
divan pogled prema nepre-
glednim vinogradarskim 
nasadima. To je bio tek prvi 
u nizu sličnih izleta što ih 
Peharček planira realizirati 
ove i idućih godina. U planu 
su i izleti u Kutjevo, Istru, 
Sloveniju i Austriju.(zs)

Već desetu godinu zaredom 
maturanti Srednje škole Ivanec 
od srednjoškolskih su se klupa i 
svojih profesora oprostili na je-
dinstven način. Nakon što su oda-
brali svoje kostime i mjesecima 
uvježbavali plesne koreografije, 
pred prepunom srednjoškolskom 
sportskom dvoranom ponosno 
su otpjevali himnu maturanata 
Gaudeamus igitur te svoje ple-
sne točke prikazali sprofesorima, 
roditeljima i ostalim građanima 
koji sa zanimanjem svake godi-
ne prate oproštajnu svečanost.

Iako je, zbog lošeg vremena, 
izostao mimohod maturanata 

ivanečkim ulicama, u dvorani 
dobre zabave nije nedostajalo. 
Stotinu trideset i pet maturana-
ta opće gimnazije, ekonomske 

škole te trogodišnje strukovne 
škole (prodavači, strojari i tekstil-
ke), kostimirani u zombije, Tele-
tubbiese, super marije i princeze, 
crvenkapice i vukove, Štrumpfo-
ve i mariachije, prikazali su svoje 
pomno uvježbane scenske na-
stupe uz sudjelovanje svojih, ta-
kođer kostimiranih, razrednika.

Jedinstveni maturanti i ove su 
godine dokazali da za dobru za-
bavu nije potrebno neprilično lu-
dovanje, opijanje i bacanje brašna 
po prolaznicima, već da se dokaz 
njihove zrelosti nalazi upravo u 
maštovitom i dostojanstvenom 
oproštajnom programu.

Na dječjim igralištima u 
četiri mjesna odbora - u Cerju 
Tužnom, Ivanečkom Vrhovcu, 
Stažnjevcu i u Punikvama – 
postavljene su sprave za igru 
djece. Na veliku radost naj-
mlađih, a i njihovih roditelja te 
baka i djedova, na igrališta su 
montirani tobogani, ljuljačke i 
klackalice. Novi i toliko želje-
ni sadržaji za djecu i mališane 
izazvali su veliko uzbuđenje, pa 
stoga i ne treba čuditi što se za 
ljuljanje i klackanje čeka u redu.

Temeljem dogovora grad-
skih službi s predsjednicima 
mjesnih odbora, teren su pri-
premili mještani sami, a sprave 
su postavili radnici tvrtke Pa-
nex mix iz Čakovca. Troškove 
njihove nabave financirao je 
Grad Ivanec svotom od 73.625 
kuna.

SrEdNjA ŠkolA ivANEC 
U tijEkU SU prijAvE ZA 
UpiS U prvE rAZrEdE

djEČjA iGrAliŠtA  U Ivanečkom Vrhovcu, Cerju Tužnom, Stažnjevcu i Punikvama

Postavljene su sprave za igru na 
dječjim igralištima Troškove nabave sprava je s 73.625 

kuna financirao Grad Ivanec

SpEktAkl  Ivanečki maturanti priredili su oproštaj od srednje škole

Maštovitim nastupom s poštovanjem 
se oprostili od škole i profesora

Maturanti su ponovno 
pokazali da se dobro 
raspoloženje ne mora 
izraziti opijanjem 
i bacanjem brašna 
po prolaznicima, 
kao što su to činili 
njihovi vršnjaci u 
drugim gradovima

U Punikvama, gdje su spra-
ve postavljene na neuređenoj 
površini (prethodno su kopani 
rovovi za potrebe postavljanja 

električnog kabla za rasvjetu 
igrališta), zemljište će se porav-
nati i zasijati travom te primje-
reno urediti.(ljr)

postavljanje sprava u Cerju tužnom Nekadašnja neuređena površina u centru ivanečkog vr-
hovca pretvorena je u lijepo dječje igralište

tek postavljene sprave na igralištu u Stažnjevcu
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135 ivanečkih maturanata nastavilo je tradiciju svojih prethodnika te u sportskoj dvorani priredilo maštovit plesni i scenski program

Nakon još jedne uspješne školske godine, u Srednjoj školi Iva-
nec traju prijave za upis u prve razrede. Srednja škola Ivanec je 
mješovita škola, a u šk. godinu 2013./2014. upisat će:

Četverogodišnji programi:          Trogodišnji programi:
3 odjeljenja opće gimnazije      - 1 odjeljenje prodavača
2 odjeljenja ekonomista
- unutar JMO (jedinstveni model obrazovanja) 
- 0,5 odjeljenja stolara
- 0,5 odjeljenje strojara - instalater kućnih instalacija i 

strojobravari, 1 odjeljenje pomoćnih krojača
- neka zanimanja (krojač) su deficitarna i zato je velika moguć-

nost da učenici dobiju stipendiju (lakše školovanje i zapošljavanje); 
naročito se to odnosi na zanimanje stolara, za koje se zalaže tvrtka 
drvodjelac koja nudi obavljanje prakse, najboljima stipendiju i mo-
gućnost daljeg školovanja i gotovo sigurno, zapošljavanje

- izborna, fakultativna, dodatna i dopunska nastava daje mo-
gućnost učenicima da uče sadržaje koji im nude više, u skladu s 
njihovim interesima, sposobnostima, vještinama, a opet u skladu 
s planovima daljeg školovanja, a dodatno pomaže u pripremama 
za ispite državne mature

- mogućnost polaganja ispita za njemačku jezičnu diplo-
mu - dSd „Škola partner“

- aktivnost Vježbeničke tvrtke - poduzetništvo mladih
- bogatstvo izvannastavnih aktivnosti: literarna grupa, dram-

ska, zbor, plesno-ritmička, prva pomoć, građanski odgoj, ekološ-
ka, a ponajviše sportskih aktivnosti

-nastava u jednoj smjeni, specijalizirane učionice i kabineti, 
vrlo dobra opremljenost škole nastavnim sredstvima i pomaga-
lima, knjižnim fondom školske knjižnice, prostor za slobodno vri-
jeme, školska kuhinja

- ono što nas posebno raduje su vrlo visoki rezultati na župa-
nijskim i državnim natjecanjima i to u svim programima; svake 
godine imamo barem jednog državnog prvaka; na ispitima dr-
žavne mature prolaznost je gotovo 100%, a to je veliko jamstvo za 
upise učenika na željene fakultete; povratne informacije – prizna-
nja fakulteta za postignuća naših učenika-studenata.

Srednja škola Ivanec želi očuvati tradicionalne vrijednosti u 
životu škole, uključujući i sve nove trendove razvoja suvremenog 
školstva.

SkrAjSki pAjdAŠi

Postavili starinsku prešu na Šatornjak bregu

Prešu je vinogradarima 
poklonio mještanin 
Ivica Salonja

vinogradari su montirali starinsku prešu na Šatornjaku
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iGrAliŠtA Uređena nova sportska igrališta

Asfaltirana su 
igrališta u Vitešincu 
i Vuglovcu

Radove u vrijednosti 
432.000 kuna u cijelosti 
je financirao Grad Ivanec

Novo igralište u vitešincu
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Asfalt na bivše travnato igralište u vuglovcu

viNA  Pojačane društvene aktivnosti ivanečke Udruge vinara i vinogradara Peharček

Ivanečkim vinima sedam zlatnih odličja
Vinogradari 
ivanečkoga kraja 
na ocjenjivanje 
enolozima poslali su 
86 vinskih uzoraka

ivanečki vinogradari u Baranji
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Ivanečko Gradsko druš-
tvo Crvenoga križa veli-
kom je akcijom na gradskoj 
tržnici u srijedu, 8. svibnja, 
obilježilo Svjetski dan Crve-
noga križa. 

Želeći skrenuti pažnju 
na aktivnosti što ih pro-
vodi tijekom cijele godi-
ne, GDCK je, na čelu s 
ravnateljicom Jasminkom 
Ruhek, organizirao akci-
ju mjerenja krvnog tlaka i 
šećera u krvi. Građani su 
se rado odazvali, pa su me-
dicinske sestre Valerija Br-
lek i Slađana Cestar imale 
pune ruke posla. Potvrđuje 
to i podatak da je čak 104 
građana došlo provjeriti 
tlak i šećer u krvi. 

Prikazan je i edukativni 
pano s prezentacijom rada 
GDCK-a Ivanec. Izradili su 

ga učenici ivanečke Srednje 
škole pod vodstvom men-
torice prof. Mihaele Maček. 

Mlade volonterke građani-
ma su podijelile i mnoštvo 
brošura Crvenoga križa. 
U suradnji s Gradskom 
knjižnicom, na tržnici su se 
prikupljale slikovnice i knji-
ge za potrebe opremanja 
knjižnice Dječje bolnice u 
Klaićevoj. 

Ekipa prve pomoći le-
poglavske OŠ prikazala je 
svoje znanje zbrinjavajući 
„ozljede“ na učenicima OŠ 
Ivanec. Vježbe su pratili čla-
novi ivanečke ekipe koji se 
pripremaju za natjecanje u 
idućoj školskoj godini, a na-
čin zbrinjavanja komentirali 
su članovi županijskog In-
terventnog tima Nino Hu-
snjak i Mirjana Škalac.(ljr)

I za nekoliko programa iva-
nečke Gradske knjižnice i čita-
onice Gustav Krklec stižu pot-
pore iz resorna ministarstva. 
Ministarstvo kulture knjižnici 
je odobrilo 60.000 kuna za na-
bavu knjižne i neknjižne građe, 
pa će ona taj novac utrošiti za 
nabavu novih knjiga, odnosno, 
za popunjavanje i osuvremenji-
vanje knjižnog fundusa novim 
naslovima iz beletristike, lekti-
re, ali i specijaliziranim struč-
nim izdanjima. 

Usto, knjižnica je dobila još 
dvije potpore – 15.000 kuna za 
opremanje i 5.000 kuna za pot-
poru Kajkavskom književnom 
natječaju Draga domača rieč.

Spomenimo usto da je iva-
nečka knjižnica počela koristi-
ti novi, poboljšani knjižnični 
program i dostupna je na ME-
TELwin DIGITAL LIBRARY i 
na web-u http://library.foi.hr od-
nosno, da je njen katalog dostu-
pan preko Interneta. Na njemu 
se može iščitati ima li Gradska 
knjižnica neku knjigu u fondu, 
je li ona slobodna ili posuđena 

i do kada bi se trebala vratiti. U 
posljednje vrijeme zabilježen 
je i velik broj upita za knjigama 
koje u knjižnici rješavaju me-
đuknjižničnom posudbom. (ljr)

Nakon lanjskog uspjeha na 50. držav-
nom natjecanju komornih sastava u Opa-
tiji i osvojenog drugog mjesta, Magdalena 
Banfić i Lana Srednoselec, učenice iva-
nečke Osnovne glazbene škole Ladislav 
Šaban, sjajno su predstavljale svoju školu i 
boje grada Ivanca na međunarodnom na-
tjecanju u Poreču.

Pod nazivom Duo Triola, talentirane 
gitaristice osvojile su prvu nagradu u ka-
tegoriji komornih sastava. Osim zajednič-
kog sviranja, vrlo su uspješne bile i u solo 
nastupima, osvojivši prvu i drugu nagra-
du, sve to na veliki ponos svoga mentora 
prof. Mislava Vudjana.(zs)

   Članovi KUD-a Itas održa-
li su u ponedjeljak, 20. svibnja, 
izbornu godišnju skupštinu i 
na njoj odlučili da će dužnost 
njegova predsjednika i u idu-
ćem mandatu obnašati Milivoj 
Franc. 

Također, tajnik KUD-a i da-
lje ostaje Rudolf Vusić. Uz izbor 
novog UO-a i usvajanja izvje-
šća o radu društva, posebnu je 
pažnju izazvao osvrt M. Franca 
na rad od 2009. do 2013. U tom 

se razdoblju, prepunom tur-
bulentnih događanja za tvrtku 
Itas – Prvomajska i njene rad-
nike, KUD Itas prometnuo u 
kulturni simbol Ivanca koji svoj 
uspon zahvaljuje ponajviše ve-
likoj potpori sindikata te tvrtke. 
Novčanu potporu pruža mu i 
Grad Ivanec. 

KUD će svoj rad u nared-
nom vremenu morati uskladiti 
s novčanim mogućnostima, a 
one će uvelike ovisiti o potpori 

Grada i sponzora. Istaknuta je 
i potreba pomlađivanja orke-
stra, obnove instrumenata te 
stvaranja novih skladbi koje bi 
pratile glazbene trendove. Do-
gradonačelnik Čedomir Bračko 
poručio je da će Grad Ivanec 
tamburašima Itasa i dalje nov-
čano pomagati te im zahvalio 
na glazbenom užitku kojeg 
pružaju građanima. Skupštini 
KUD-a nazočio je i direktor 
Itasa Božo Dragoslavić. (zs)

U nazočnosti predstavnika udruga koje 
okupljaju osobe s invaliditetom iz Krapin-
ske, Varaždinske i Koprivničke županije, u 
subotu je, 18. svibnja, 
svoju izbornu skup-
štinu održala Udru-
ga tjelesnih invalida 
ILO, koja okuplja 
članove s područja 
cijele bivše ivanečke 
općine. Skupština je 
prihvatila izvješća o 
radu i financijskom 

poslovanju, kao i izvješće Nadzornog od-
bora, a nakon toga izabrano je vodstvo koje 
će udrugu voditi u sljedećem mandatu. 
Novi mandat jednoglasno je povjeren do-
sadašnjem predsjedniku Tomislavu Kuše-
nu.

U ime Grada Ivanca, sve okupljene po-
zdravila je pročelnica Upravnog odjela za 
opće poslove i društvene djelatnosti Mari-
na Držaić. Pritom ih je obradovala viješću 
o tome da je napokon na vidiku i rješavanje 
njihovih prostornih problema. Naime, po-
znato je da je Grad Ivanec od države dobio 
poslovne prostore u braniteljskoj zgradi, pa 
sada slijedi detaljna stručna analiza u ci-
lju njihova uređenja i utvrđivanja potreba 
udruga za društvenim prostorom. (ljr)  

Potreba 
je sve više, darujte i dalje

   Ivanečki Crveni križ organizirao je podjelu odjeće i obu-
će, higijenskih paketića i drugih kućanskih potrepština. Akci-
ji su se odazvale 54 obitelji. Podijeljeno im je 385 kilograma 
rabljene odjeće, 440 kilograma novih odjevnih predmeta iz 
donacije Vlade RH, 122 para cipela, 69 paketića sastavljenih 
iz donacije higijenskih proizvoda Kaznionice u Lepoglavi te 
mnogo igračaka i kućanskih potrepština.    Potrebe su sve 
veće, jer se broj korisnika povećava, pa su građani pozvani 
da i dalje daruju odjeću i obuću, osobito za školsku djecu. 
Važno je da odjevni predmeti budu čisti i nosivi. Roba se 
može donijeti u GDCK Ivanec svaki radni dan od 7 do 15 
sati.(ljr)

   Ivanečka Osnovna ško-
la I. K. Sakcinskog u subotu 
je, 25. svibnja, bila domaćin 
stručno – terenskog skupa 
Županijskog stručnog vijeća 
za učitelje povijesti. Nazočilo 
mu je 40 učitelja iz Varaždin-
ske i Međimurske županije. 
U stručnom dijelu raspravili 
su o uvođenju Kurikuluma 
Građanskog odgoja i obra-
zovanja u odgojni sustav, o 
primjerima dobre prakse iz 
Nacionalnog programa za 
ljudska prava i demokratsko 
građanstvo - Projekt građa-
nin i o drugim temama.

Naročito su zapaženi bili 
prilozi učiteljica ivanečke 
škole. Prof. Suzana Jagić pre-
zentirala je temu s Državnog 
stručnog skupa Domovinski 

rat – Operacija Maslenica, dok 
je prof. Sonja Poljak u temi Jo-
int History Project i povijesne 
čitanke predstavila nastavu su-
vremene povijesti jugoistočne 

Europe. Dvije profesorice pre-
zentirale su i projekt S pinkle-
com na pleči v muzej, (koji se 
dijelom realizira s učiteljicom 
Natašom Roginek). Gostima 

je arheološku sliku ivanečkoga 
kraja predstavio dr. sc. Siniša 
Krznar, koji ih je i proveo kroz 
arheološki lokalitet Stari grad 
Ivanec i špilju Vindiju.

Bol ispod  „mosta“  – što učiniti?
Piše: dr. med. dent. Dragica Putarek

- Budući da sam zbog ka-
rijesa „peticu“ prije godinu 
dana morala vaditi, moj mi je 
stomatolog nedavno napravio 
„most“ i za to mi je izbrusio 
dva zuba. Upozorila sam ga 
da me jedan od njih povre-
meno boli, međutim, kazao je 
da mu kod pregleda ništa nije 
bilo sumnjivo. Budući da se sve 
odvijalo pod injekcijom, nisam 
imala nekih posebnih bolova. 
Međutim, sada me taj izbru-
šeni zub ispod „mosta“ boli 
sve više. Bol privremeno stane 
samo pod aspirinima. Što sad? 
Hoću li morati skidati most i 
opet sve plaćati iznova? Pomo-
gnite! – piše nam čitateljica iz 
Radovana.

Odgovor čitateljici:
S obzirom na pročitano, 

mogu reći da je kod vas oči-
gledno došlo do jednog od 
pulpnih patoloških procesa 
(pulpitisa ili nekroze pulpe, tj. 
zubnog živca). Što to znači? 
To znači da je došlo ili do teške 
upale pulpe (zubnog živca) kod 
koje je pulpa nepovratno ošte-
ćena ili do “smrti” pulpe.

   Ukoliko se radi o pulpitisu 
(upali) zubne pulpe, najčešće 

se javljaju povremene ili kon-
tinuirane epizode spontane 
boli. Bol može biti oštra, tupa, 
lokalizirana ili difuzna i, što je 
najbitnije, na vanjski podražaj 
se pojačava i prolongira (traje 
dulje nego što je uobičajeno). 
Ako pak je došlo do nekroze 
(smrti) pulpnog tkiva, osnovno 
je da pulpa ne reagira na nika-
kve vanjske podražaje, a even-
tualna pojava boli se povezuje 
uz podraživanje periapeksnog 
tkiva (tkivo oko korijena zuba). 
U postavljanju točne dijagno-
ze, doktor dentalne medicine, 
osim simptoma koje pacijent 
opisuje, evaluira i rezultate te-
sta vitaliteta, perkutornog testa 
i rtg nalaz.

Bilo da se radi o pulpitisu ili 
o nekrozi, terapija je ista. Po-
treban je endodontski tretman 
korijenskog kanala. Most za to 
nije potrebno skidati. Takvo se 
liječenje odvija preko protetskog 
nadomjestka. Liječenje podra-
zumijeva uklanjanje upaljenog 
ili nekrotičnog pulpnog tkiva iz 
korijenskih kanala, čišćenje, šire-
nje i dezinfekciju tih kanala, bilo 
ručno bilo strojno, i naposljetku, 
punjenje kanala jednim od mate-
rijala dostupnih na tržištu. 

Ukoliko endodontski tre-
tman ne uspije, ovisno o si-
tuaciji, pristupa se jednoj od 
kirurških metoda (apikotomiji, 
hemisekciji ili pak ekstrakciji 
zuba). U svakom slučaju, ne 

odgađajte posjet svom stoma-
tologu, jer se bol neće smiriti 
sama od sebe. Naprotiv, što 
dulje čekate, veća je mogućnost 
daljnjih komplikacija.

Pitanja stomatologinji 
dr. D. Putarek možete posla-
ti poštom na adresu: Grad 
Ivanec (za Ivanečke novine), 
Trg hrvatskih ivanovaca 9b, 
Ivanec ili na e-mail ivanecke-
novine@ivanec.hr

iZ StoMAtoloŠkE ordiNACijE 

Ne odgađajte posjet 
stomatologu, jer 
bol se neće smiriti 
sama od sebe

GlAZBA  Tamburaši KUD-a Itas na izbornoj skupštini

Itasovi tamburaši 
kulturna su ikona 
Ivanca

kUltUrA Donacija Gradskoj knjižnici i 
čitaonici Gustav Krklec 

Ministarstvo kulture 
šalje knjižnici 80.000 
kuna potpora

Novčana potpora 
odobrena je i za 
Kajkavski književni 
natječaj Draga 
domača rieč

katalog knjižnice, s pregledom 
slobodnih i posuđenih knjiga, 
dostupan je i na internetu
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Za predsjednika KUD-a ponovo 
je izabran Milivoj Franc
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Upravno vijeće gradske 
Humanitarne fundacije Pro 
vitae pod predsjedanjem 
Jasenke Friščić na svojoj je 
sjednici dodijelilo više nov-
čanih potpora osobama u 
teškim životnim situacijama. 
Riječ je prvenstveno o rodi-

teljima čija djeca boluju od 
malignih bolesti, a budući da 
su k tome lošeg materijalnog 
statusa, pomoć im je i više 
nego neophodna. Također, 
potpore su odobrene i za tre-
tmane koji olakšavaju stanje 
djece rođene s cerebralnom 

paralizom ili Downovim sin-
dromom. Pojedine novčane 
potpore odobrene su i oso-
bama koje su se, ne svojom 
krivicom, našle u položaju 
da rade, a na primaju plaću, 
pa nemaju ni za osnovne ži-
votne potrebe. 

Na račun Pro vitae nov-
čana sredstva redovito 
pritječu, pa fundacija tre-
nutačno raspolaže s oko 
100.000 kuna, što joj omo-
gućuje da građanima po-
maže u teškim situacijama.
(ljr)    

Još je jedan projekt što ga 
je državi kandidirao Grad 
Ivanec dobio novčanu pot-
poru. 

Ovoga puta novac šalje 
Ministarstvo branitelja, i to 
za gradnju pristupne rampe 
na ulazu u Policijsku postaju 
Ivanec. Odlukom o finan-
ciranju projekta rješavanja 

pristupačnosti objektima 
osoba s invaliditetom, Gra-
du je dodijeljeno 35.000 
kuna. 

Ta će svota pokriti glav-
ninu troškova gradnje kose 
pristupne rampe koja će 
osobama s invaliditetom 
uvelike olakšati prilaz Odje-
lu upravnih poslova, na ko-

jemu se izdaju osobni doku-
menti.

Grad Ivanec u rješavanje 
toga problema uključio se 
još prošle godine, kada je 
s nešto više od 9.300 kuna 
financirao izradu projekta 
rampe, što je bio i uvjet za 
njegovo kandidiranje resor-
nom ministarstvu.(ljr)   

povijESt Ivanečka škola domaćin Županijskog stručnog vijeća učitelja povijesti 

Uspjeh gitaristica Osnovne 
glazbene škole Ladislav Šaban
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Svojim su znanjem i usklađenošću 
osvojile žiri na međunarodnom na-
tjecanju u poreču

Duo Triola prvi na 
međunarodnom 
natjecanju u Poreču

40 učitelja povijesti na skupu u Ivancu
Vrijedne projekte predstavile su ivanečke učiteljice prof. S. Jagić i prof. S. Poljak
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Učitelji povijesti obišli su iskopine Staroga grada ivanca

pro vitAE Novčane potpore osobama u potrebi

SvjEtSki dAN CrvENoGA kriŽA Velika promidžbeno-edukacijska akcija 
na gradskoj tržnici

SkUpŠtiNA Udruga 
tjelesnih invalida ILO održala 
je izbornu skupštinu

Na vidiku je 
rješavanje prostornih 
problema Udruge 
invalida

Tomislav Kušen 
će dužnost 
predsjednika 
udruge obavljati 
i u iduće četiri 
godine

i iduće četiri godine udrugu invalida 
ilo vodit će t. kušen
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Više od stotinu 
građana 
mjerilo tlak i 
šećer u krvi
Želite li pokloniti slikovnice ili knjige Dječjoj bolnici u Klaićevoj, donesite 
ih u Gradsku knjižnicu

Nakon obavljene kupovine na tržnici – 
na mjerenje tlaka i šećera u krvi
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tjEdAN CrvENoGA kriŽA

ZA iNvAlidE  Gradu Ivancu novčana donacija Ministarstva branitelja

35.000 kuna za gradnju rampe na ulazu u zgradu policije

Rampa će osobama 
s invaliditetom 
omogućiti pristup 
odjelu na kojemu 
se izdaju osobni 
dokumenti
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Darko Foder novi je 
predsjednik Ivanečkog 
kluba kolekcionara. Do-
predsjednica mu je Vesna 
Matišić, tajnički poslovi 
povjereni su Boženi Ca-
rević, a blagajnički Borisu 
Krznaru. Tako su na svojoj 
izbornoj skupštini odlučili 
članovi Kluba kolekciona-
ra, ivanečke udruge koja 
okuplja i članove iz okol-
nih naselja, a koje udružuje 
zajednička strast prema 
starinama i baštini svake 
vrste. 

 Uz uobičajen dnev-
ni red koji prati godišnje 
skupštine, prihvaćen je i 
program rada za ovu go-
dinu, a sudionici su uputili 
niz pohvala dosadašnjem 
vodstvu. Podsjetivši na či-
njenicu da je upravo Klub 

kolekcionara pokrenuo 
izdavanje Ivanečke škrinji-
ce, časopisa koji promiče 
povijest, etnologiju, umjet-
nost i baštinu ivanečkoga 
kraja, sudionici skupštine 
naglasili su da je Klub pod 

vodstvom dosadašnjeg 
predsjednika B. Krznara 
zaslužan i za zapaženu 
izložbenu djelatnost i su-
djelovanje na cijelom nizu 
kulturnih manifestacija. 
Takve će se aktivnosti i na-
staviti.

Kolekcionari su naja-
vili izdavanje novog broja 
Škrinjice, izložbu u Grad-
skoj knjižnici i sudjelo-
vanje na proslavi Dana 
grada Ivanca, redovite 
izložbene postave u Pošti 
Ivanec i u izlogu u Male-

zovoj ulici, izradu vlasti-
te internetske stranice, 
kandidiranje programa 
na razne natječaje u ci-
lju pribavljanja dodatnih 
sredstava za rad te posjet 
pojedinim muzejima i ar-
heološkim objektima.(ljr)

Srijeda, 19. lipnja 2013.
18.00   Gradska knjižnica i čitaonica
         Izložba fotografija Foto Oto kluba „Ivanečki motivi“
19.00   Srednja škola Ivanec
            Svečana sjednica Gradskoga vijeća u povodu  

 Dana grada Ivanca

Četvrtak, 20. lipnja 2013.
10.00   Dječji vrtić Ivančice 
            Podizanje Zelene zastave
19.0 Gradska vijećnica
            Predstavljanje Ivanečke bibliografije prof. 
 Marijana Kraša

petak, 21. lipnja 2013.
9.00     izložbeni prostor ispred Gradske vijećnice
             Početak Gospodarskog sajma Ivanec 2013. 
10.30   Svečano otvaranje 5. gospodarskog sajma 
 Ivanec 2013.
11.30   Gradska vijećnica 
             Gospodarski forum:
           „Grad Ivanec – dobitnik BFC znaka  
 (Business Friendly Certificate)“
            „Europsko tržište – slobodno tržište robe, rada 
 i kapitala: Prilagodbe, prednosti i 
            izazovi koji čekaju hrvatske poduzetnike“
16.30   Središnja bina
             Mali ivanečki festival
         Nastup udruga, plesnih klubova, glazbenih i 
 vokalnih sastava
            Gospodarske prezentacije (modne revije  

 odjeće i obuće, ponuda auto-kuća,
            prezentacija programa srednjih škola)   
20.30   Gradska špica
           rezanje najduljeg jegera na svijetu Industrije 
 mesa Ivanec

21.30  Središnja bina 
             Zabavno-plesna večer uz popularnu glazbu 
23.00   Koncert Navihanki
          
Subota, 22. lipnja 2013.
8.00   Planinarski klub Ivanec 
           3. planinarski pohod Tragom vitezova ivanovaca
9.00    Spomen obilježja 
           Polaganje vijenaca na spomen obilježja 
 poginulim antifašističkim borcima u Ivancu, 
 Radovanu i Margečanu u povodu 
 Dana antifašističke borbe 
9.00    Izložbeni prostor ispred Gradske vijećnice
           5. ivanečki sajam gospodarstva
           Gospodarske prezentacije izlagača i 
 gospodarstvenika 

10.0 Gradska špica
            Start 21. brdske utrke „Ivančica 2013.“
10.05   Proglašenje pobjednika Malonogometne 
 lige grada Ivanca
10.30  Župna crkva Sv. Marije Magdalene
 Svečana misa u povodu Dana grada i 
 blagdana sv. Ivana Krstitelja
12.00   Stara tržnica  
 „Ivanec kuha“ – natjecanje ivanečkih gradskih 
 kvartova i udruga u pripremanju gulaša
15.30  Gradski park i prostor iza crkve:
            Viteški turnir – borbe s mačevima u 
  viteškom taboru, srednjovjekovno 
 streličarstvo, borbe za nagradu Malteškog 
 križa i Zlatnog kaleža, programi za posjetitelje 
 (bacanje noževa, sjekirica, luk i strijela, jahanje)
18.00   Gradska špica
             Smotra povijesnih vojnih postrojbi
18.30   Središnja bina
 Kulturno-umjetnički program domaćih i 
 gostujućih KUD-ova i udruga

Dječji programi i atrakcije, zabavni park i lunapark
21.00   Središnja bina 
            KUD Rudolf Rajter: Oda radosti
            Vatromet
 Koncert Kim Verson 
 Zabava uz Peti element

ponedjeljak, 24. lipnja 2013.
9.00 Spomen obilježje na Trgu hrvatskih ivanovaca
 Polaganje cvijeća na spomen obilježje 
 poginulim braniteljima Domovinskog
 rata u povodu Dana državnosti
19.00   Kinodvorana 
 Godišnji koncert KUD-a Rudolf Rajter i gostiju

pisma čitatelja
Osvrt na Zelenu 
čistku u Vrhovcu

Na navode u članku „Hu-
mano lice Zelene čistke“ 
objavljenom u prošlom bro-
ju Ivanečkih novina, reagira-
la je čitateljica Radmila Be-
risha iz Ivanečkog Vrhovca 
koja, među ostalim, navodi 
i sljedeće:

„Na obroncima uz dio 
županijske ceste rasla su sta-
bla čije su krošnje bile čak i 
desetak metara od razine 
ceste, pa nikako nisu mogle 
otežavati vidljivost u pro-
metu. Volonteri su posjekli 
stabla dva do četiri metra od 
ceste, i to na privatnom po-
sjedu, bez znanja i pristan-
ka vlasnika. „Humano lice“ 
akcije očituje se u tome što 
su volonteri na veliko inzi-
stiranje, pa čak i prijetnjama 
policijom mještana koji se 
spominje u članku, posječe-
na stabla otpremili bolesnoj 
sumještanki, koja je zapravo 
i vlasnica posjeda na kojemu 
su stabla posječena. Da pr-
vobitne namjere volontera 
nisu bile humane dokazuje i 
to da su posječena stabla bila 
sortirana u drva za ogrjev, 
stupove i kolce za vinograd 
itd.“ – piše R. Berisha.

Piše: Boris Jagetić Daraboš

U povodu obilježavanja 120. 
obljetnice rođenja našeg su-
građanina, u ovome broju Iva-
nečkih novina podsjećamo na 
doprinos dr. Bruna Steinera – 
Županića koji je svojim radom 
trajno obilježio povijest Ivanca 
između dva svjetska rata. 

U to doba on je aktivno su-
djelovao u društveno kultur-
nom životu. Bio je jedan od 
prvih nogometaša u Varaždinu, 
a nailazimo i na zanimljiv po-
datak da je upravo on postigao 
prvi službeni pogodak 1910. 
godine na utakmici između 
VGŠK Varaždin i Olimpije iz 
Karlovca. Rođen je u Varaždi-
nu, bio je pravnik i književnik, 
studirao je na sveučilištima u 
Beču, Pragu i Zagrebu, radio je 
kao sudac, a od 1921. živio je u 
Ivancu i djelovao kao odvjetnik.

Jedan je od osnivača i starje-
šina Hrvatskog sokola u Ivancu 
1926. Sokolska organizacija 
bila je prožeta idejom jakog 
domoljublja pod sloganom 
„JAČAJMO SE ”, što je značilo 
ojačati tijelo gimnastikom, a 
duh organizacijom. U tadašnje 
vrijeme takve su organizacije 
bile vrlo organizirane i discipli-
nirane. Članovi su imali svoje 
odore, bavili su se  pjesništvom 
i plesom, isticali su zdrav život 
promičući gimnastiku i atleti-
ku, a kasnije klizanje, veslanje, 
planinarenje, biciklizam, tenis, 
skijanje. Organizirali su sport-

ska takmičenja. U svojim orga-
nizacijama imali su glazbene 
sastave, a ustroj im je bio podi-
jeljen na muške članove (soko-
le), ženske članice (sokolice) i 
djecu (sokoliće).  S obzirom na 
to da Ivanec ima zavidne sport-
ske aktivnosti i rezultate te je 
rasadnik sportskih kadorova, 
osvrnimo se na doprinos Stei-
nera razvitku sporta u našemu 
gradu. 

Vezano uz zavidne sportske 
aktivnosti toga vremena (o nji-
ma je hvalevrijedna sjećanja na 
ovim stranicama lani iznio i g. 
Zvonimir Vidoni), mogu ih – 
što se tenisa tiče – poduprijeti 
fotografijama teniskog reketa 
koji je pripadao upravo dr. Stei-
neru – Županiću. Dobio sam ga 
na poklon od njegove supruge 
Nataše, koja mi je i pričala o tom 
vremenu i događanjima u Ivan-

U nazočnosti predstavnika 
srodnih udruga iz susjednih 
gradova i općina, u utorak, 22. 
svibnja, Udruga umirovljenika 
grada Ivanca održala je izbornu 
skupštinu. Valja naglasiti da ove 
godine ona obilježava svoju 66. 
obljetnicu rada, što je svrstava 
među najstarije, ali i najorga-
niziranije takve udruge u našoj 
županiji.  

Na skupštini je prihvaćen 
izvještaj o radu u 2012. te pro-
gram rada za ovu godinu, a 
izabrano je i novo vodstvo na 
čelu s Dragutinom Krauthake-
rom. Zahvale za dugogodišnji 

rad upućene su dosadašnjem 
predsjedniku Stjepanu Kozini, 
koji je izvijestio o radu u prošloj 
godini. Podsjetio je da je udruga 
pomagala najstarijim i zdrav-
stveno najugroženijim članovi-
ma, organizirala izlete i sudjelo-
vala na sportsko - rekreacijskim 
natjecanjima primjerenim dobi 
svojih članova. Odlični rezulta-
ti na nedavnom županijskom 

natjecanju ostvareni su u pika-
du, gdje je ženska ekipa osvojila 
prvo mjesto. Šahisti su također 
ostvarili dobar rezultat, bili su 
treći. 

Obraćajući se okupljenim 
umirovljenicima, dogradona-
čelnik Branko Putarek naglasio 
je da je dobro što se pripadnici 

treće dobi ne zatvaraju u svo-
je domove, već se kroz sport 
i izlete druže i međusobno si 
pomažu. Naglasio je i potrebu 
daljnje suradnje između Grada 
Ivanca i Udruge umirovljenika 
te poručio da će Grad i dalje 
novčano, ali i na sve druge nači-
ne, pomagati njezin rad. Nakon 
završetka skupštine, druženje 
umirovljenika nastavljeno je u 
neformalnom tonu.(zs)

kolEkCioNArStvo  Izborna skupština Ivanečkog kluba kolekcionara

Darko Foder na čelu kolekcionarske udruge

Novo vodstvo udruge 
uputilo je zahvalu 
dosadašnjem 
predsjedniku B. 
Krznaru koji ju je 
vodio od osnutka

Čak 92 gljivara na prvoj 
skupštini Sunčanice

Čak 92 od ukupno 102 člana salinovečke Udruge 
gljivara Sunčanica – iz Varaždinske i Međimurske žu-
panije te iz Grada Zagreba - odazvalo se prvoj skup-
štini održanoj u subotu, 25. svibnja. Velikim odazi-
vom gljivara posebno su bili iznenađeni glavni tajnik 
Hrvatskog mikološko gljivarskog saveza prof. Branko 
Bartolić i član njegova UO-a Franjo Tomas. Nakon 
što su sudionici skupštine usvojili program aktivno-
sti što ga je predložila predsjednica Božica Lukačić, 
prof. Bartolić svima nazočnima predao je iskaznice. 
Udruzi je ponudio i svu potrebnu stručnu pomoć u 
realizaciji aktivnosti, posebno u priređivanju izložbi 
gljiva. Kao determinator–mentor obvezao se održati 
i predavanje na temu njihove zaštite.(ljr)

GljivArSkA UdrUGA SUNČANiCA  
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klub okuplja članove koji dijele ljubav i strast 
prema starini i baštini

iZ povijESti ivANCA  Ove se godine obilježava 120. obljetnica rođenja Bruna Steinera – Županića (1893. – 2013.)

U Ivancu se tenis igrao 
reketom Made in England
Zahvaljujući Steineru – Županiću i drugim intelektualcima koji su u to doba djelovali u 
našemu gradu, Ivanec je rano bio uključen u aktualne europske sportske i druge trendove

trEćA ŽivotNA doB  Izborna skupština Udruge umirovljenika Ivanec

Grad će i dalje novčano 
podupirati rad udruge

Za novog predsjednika 
izabran je Dragutin 
Krauthaker 

ivanečku Udrugu umirovljenika u novom će mandatu 
voditi dragutin krauthaker

Grad će i dalje novčano 
podupirati i poticati rad 
Udruge umirovljenika

GrAd ivANEC
poziva vas

na priredbe u povodu proslave dana grada 
i obilježavanja 617 godina pisane povijesti ivanca te ulaska Hrvatske u Europsku Uniju

ivanečki sokolovi 

dr. Bruno Steiner-Županić

originalni reket u zaštitnom 
okviru od hrastova drva

cu. Zanimljivo je da se reket na-
lazi u zaštitnom okviru od hra-
stova drva, pričvršćen vijcima, 
onako kako se je nekada čuvao. 
U podnožju glave reketa s  jedne 
strane nalazi se natpis Florentia, 
a ispod znak ljiljana u crvenoj 
boji. S druge strane piše Sport 
Leyrer, Maribor, na stablu drške 
- S.A.I.L.  Lanzo Puntelvi-Italia, 
a na gripu (dršci) piše Made in 
England. Nije ni potrebno istica-
ti koliko je u ondašnje vrijeme, 
oko 1930., bilo teško nabaviti 
originalni reket, to više što je za-
dovoljstvo igranja „bijelog spor-
ta“ bilo dostupno samo uskom 
krugu građana. A u Ivancu tenis 
se tada igrao na terenima kod 
ivanečkog Rudnika, koji je u to 
doba i inače bio pokretač druš-
tvenog napretka Ivanca.

Iz tog vremena donosimo i 
fotografiju Ivanečkih sokolova 
snimljenu kod Rudnika, a sni-
mio ju je rudarski knjigovođa i 
fotoamater Franjo Hafner 1927. 
(?) Fotografija je poklon autoru 
Zorana Kovačića, Hafnerova 

nećaka iz Velike Gorice. Pod-
sjetimo se da je 1. ožujka 1913. 
u Parizu osnovana Međuna-
rodna teniska federacija (ITF), 
a razmjerno brzo nakon toga 
taj sport stigao je i u naš Ivanec. 
I to je jedan od brojnih pokaza-
telja da je Ivanec, zahvaljujući 
Steineru i drugim intelektualci-
ma koji su u to doba djelovali u 
našemu gradu, rano bio uklju-
čen u aktualna društvena zbi-
vanja. U idućem broju Ivaneč-
kih novina osvrnut ćemo se na 
djelovanje Ivanečkih sokolova.

Korištena literatura: Glasilo 
hrvatskog sokolskog saveza, Hr-
vatski sokol. 1926.g. više autora

Boris Jagetić Daraboš, Hr-
vatski kajkavski kolendar, 
2006.g. Matica hrvatska Ča-
kovec
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Košarkaška momčad Ivanči-
ce nakon odigranih šest kola u 
Otvorenoj košarkaškoj ligi za-
bilježila je maksimalan učinak 
– pobijedila je u svim utakmi-
cama i na prvenstvenoj tablici 
vodi sa 14 bodova. U 2. kolu 
pobijedila je momčad Lepogla-
ve s 88:69, a uvjerljivoj pobjedi 
najviše su doprinijeli Rajh s 20, 
Roginić s 18 i Kišiček sa 16 ko-
ševa. 

Ivančica je potom, rezul-
tatom 91:76, pobijedila i lud-
breški Grafičar. Na utakmici 
je postignut rekord od 28 trica 
(od toga 15 Ivančica). Među 
domaćim igračima najučin-
kovitiji je bio Rajh s 23 koše-
va. U utakmici 4. kola protiv 

Međimurja, Ivančica upisuje 
novu pobjedu – 95:77. Naju-
činkovitiji igrač bio je Saye-
meldahr sa 21 košem. Uspje-
šan rezultatski niz Ivančani 
potom nastavljaju u Varaždi-
nu, pobjedom nad Vindijom 
od 79:71. Od domaćih igrača 
ponovno briljira Sayemeldahr 
s 19 koševa.

U utakmici 6. kola Ivan-
čica je u Petrijancu svlada-
la momčad Vinice sa 64:55. 
Sayemeldahr upisuje rekord 
od 27 koševa. Ivančica je za-
tim na domaćem terenu po-
razila Lepoglavu sa 84:63. U 
domaćoj momčadi najpreci-
zniji je bio Rožman s 22 ko-
ševa.(nn)

NoGoMEt NK 
Ivančica, U-10 
Limači na trećem 
mjestu tablice

Mlada nogometna mom-
čad Ivančice uspješno se na-
tječe u Ligi limača (kategorija 
desetogodišnjaka, U -10). 
Ivančica je u  utakmici 19. kola 
svladala Sračinec sa 7:1, a onda 
i ekipu Marofa s 3:1. Za mom-
čad Ivančice strijelci su bili 
Marget Piskač, Patrik Varga i 
Dejan Debeljak. Ivanečki limači 
čvrsto su se smjestili na 3. mje-
sto prvenstvene tablice sa 42 
osvojena boda. Vodi varaždin-
ski Varteks, ima 47 bodova.(nn)

NK Ivančica je rezultatom 
3:4 poražena od ekipe Mla-
dosti iz Preloga u prvenstve-
noj utakmici 23. kola 3. HNL 
Sjever odigranoj u Draškov-
cu. Premda je nakon prvih 45 
minuta igre vodila s 3:1, nakon 
pogotka domaćina i smanje-
nja rezultata na 2:3 te silovite 
potpore s tribina, Ivančica je 
ipak posustala u finišu. Primila 
još dva gola i tako prokocka-
la pobjedu, ostavivši bodove 
domaćinu. Za Ivančicu su po-

gotke postigli Kolarek, Božak i 
Pađen.

Gorak okus poraza nogo-
metaši Ivančice donekle su 

ublažili u novom kolu, poraziv-
ši Podravec iz Virja s 2:1. Potom 
su odigrali i odličnu utakmicu 
u gostima kod Križevčana, koje 

su pobijedili s 3:0. Sve je bilo 
riješeno u dvije minute prvog 
poluvremena i to u 25. i 26. mi-
nuti, pogocima Darija Ribića i 
Dominika Božaka. Treći pogo-
dak Hrvoja Kolareka u 85. mi-
nuti samo je potvrdio uvjerljivu 
pobjedu NK Ivančice.

U novom kolu Ivančicu je 
na domaćem terenu, s 2:0, po-
bijedilo Međimurje iz Čakovca. 
U „vrućem“ gostovanju u Bjelo-
varu, Ivančica je s domaćinima 
odigrala neodlučeno, 1:1. (nn)

U finalnoj utakmici Žu-
panijskog odbojkaškog kupa 
odigranoj u dvorani Osnovne 
škole I. K. Sakcinskog u Ivancu 
pred oko 300 gledatelja, Žen-
ska odbojkaška ekipa Ivanca 
poražena je od ekipe Varaždin 
Volley s 0:3 u setovima. Una-
toč porazu, valja naglasiti da 
su samim svojim ulaskom u 
finale Ivančanke postigle velik 
uspjeh, to više zna li se da je 
riječ o mladoj ekipi kojoj je to 
bila prva natjecateljska sezona 
te da su Varaždinke članice 2. 
hrvatske odbojkaške lige Cen-
tar i znatno iskusnije od naših 
igračica. 

Ivanečke odbojkašice sjaj-
no su nastupile i pružile velik 
otpor igračicama Volleya. U 
tomu su imale i bučnu potpo-
ru s tribina, odakle su ih pratili 
navijači, uzvanici i sponzori. 

Obje ekipe primile su pehare 
i medalje koje su im uručili 
bivša dogradonačelnica Ivan-
ca Jasenka Friščić i Josip Klein, 
predsjednik Županijskog od-
bojkaškog saveza.

Prije finalne utakmice, pre-
digru su odigrale odbojkašice 
Osnovne škole Ivanec, pod 
vodstvom trenera Kruna Poje. 
Trideset i pet igračica, podi-
jeljenih u tri grupe, igrale su 
mini odbojku, potom i turnir, 
a na kraju su igrale ekipe 7. i 8. 
razreda.

Mini odbojka: Štrumfete - 
Pikači 25:23. Zatim su tri ekipe 
odigrale svaka sa svakom po 
jedan set, a rezultati su: Dalton-
ke – Kaubojke 19:25, Kaubojke 
– Dipsići 25:15, Dipsići - Dal-
tonke 18:25. U setu sedmaša 
i osmaša, s 25:20 pobijedili su 
sedmaši.(N. Nišević) 

rukometaši 1996. 
godište, 1.Hkrl 

Porazi Ivančice 
od Trnovca i 
Ludbrega

Rukometni klub Ivančica 
bio je domaćin utakmica 11. 
kruga 1. hrvatske kadetske ru-
kometne lige za igrače 1996. 
godišta. Naša je ekipa odigrala 
dvije prvenstvene utakmice i 
u obje je poražena, od Trnov-
ca sa 16:28 i Ludbrega sa 16:2. 
Među našim rukometašima 
najučinkovitiji su bili Emil Al 
Saadi i Matija Mavrek sa po 6 
golova te Mike Lind sa 5.(nn)

rukometaši 
ivančice1998. godište 

Na listi strijelaca 
prednjačili Zoran 
i Filip Vidoni

Dvije utakmice 9. kruga 
Prve mlađe kadetske rukomet-
ne lige odigrali su rukometaši 
Ivančice (godište 1998.) u Vi-
dovcu. Ivančica je poražena 
od momčadi Viro Virovitice sa 
23:26 te od Slatine sa 22:29. 
Među Ivančanima, u listu stri-
jelaca upisali su se Zoran Vi-
doni sa 18 golova u svakoj od 
utakmica te Filip Vidoni sa 13 
pogodaka.(nn)

Mladi rukometaši u Međimurju
Mladi rukometaši Ivančice, godišta 2000., odigrali su u Maloj Su-

botici dvije prvenstvene utakmice 13. kruga Regionalne rukometne 
lige Sjever. Izgubili su susret s čakovečkim Međimurjem sa 13:15, a 
sa 17:10 pobijedili su Prelog. Najbolji igrač bio je Patrik Fodrek sa 14 
golova.(nn) 

Ivančica 
očekuje 
eventualne 
kvalifikacije 
za 1. ligu

Rukometna momčad Ivan-
čice prvenstvenu je sezonu 
2012./2013. završila na dru-
gom mjestu, sa 29 bodova, a 
sada očekuje rasplet o tomu 
da li će se igrati dodatne kva-
lifikacije za viši rang natjecanja 
u koji bi ušle drugoplasirane 
momčadi. Prvak lige je Prelog 
koji se plasirao u 1. HRL. Evo i 
osvrta na prošle susrete:

U 
20. kolu 
Ivančica 
je po-
bijedila 
I v a n -
sku s 

33:22. Naši su igrači u igru ušli 
koncentrirano, što je rezultiralo 
vodstvom s pet golova već u 
14. minuti susreta. Raspoloženi 
Žganec, Gotal  i  Žimbrek u 1. 
poluvremenu te precizni Kele-
men i Ivanušić s vanjske pozicije 
u drugom dijelu, uz istaknutog 
Lančića i sigurnog vratara Ma-
tučeca, u 40. minuti dolaze do 
kapitalnog vodstva od 10 go-
lova razlike. Tu su prednost naši 
igrači rutinskom igrom održa-
vali i sačuvali do samoga kraja.

Na gostovanju u Slavon-
skom Brodu Ivančica je od 
momčadi Broda poražena s 
25:34. Osim Žganca i Lančića, 
većina igrača u momčadi Ivan-
čice utakmicu je odigrala is-
pod svoga renomea i kvalitete. 

Utakmica posljednjeg, 22. 
kola, nije ni odigrana. Momčad 
Belog Manastira na početku 
je proljetnog dijela prvenstva 
odustala od daljeg natjecanja, 
tako da je utakmica registrirana 
rezultatom 10:0 za Ivančicu. Kao 
što je rečeno, ona sada očekuje 
rasplet u Hrvatskom rukomet-
nom savezu i odigravanje even-
tualnih kvalifikacija.(N. Nišević)

Ekipa Teniskog kluba Elkom 
odigrala je susret 1. kola 3. HTL 
sjeverozapadne Hrvatske s TK 
Daruvarom i proslavila pobjedu 
sa 6:3. To je značajan uspjeh zna 
li se da je Daruvar u prošloj se-
zoni bio prvak lige, iako mu kroz 
kvalifikacije nije uspjelo izbo-
riti plasman u 2. hrvatsku ligu. 

U pojedinačnim susretima 
Ivan Hrg je svladao Mladena 
Časteka ( najuspješnijeg igrača 
lige u sezoni 2012./2013.) s 2:1 
u setovima. Pobjede za Elkom 
izborili su i Mario Zagorščak, 
Petar Šumečki i Mario Perhaj, 

a poraženi su Miljenko Jarnjak 
i Tomislav Šincek. U igri parova 
pobjede su izborili Hrg/Perhaj i 
Hojsak/Šumečki. 

Meč 2. kola s Didonom iz 
Virovitice odgođen je zbog kiše 
i odigrat će se naknadno. U su-
sretu 3. kola s ekipom Preloga, 
Elkom je pobijedio s 8:1 u se-
tovima. Pojedinačne pobjede 
ostvarili su Hrg, Cerovčec, Saj-
ko, Šumečki i Perhaj. U igri pa-
rova sve tri pobjede bilancirali 
su Ivančani i to Cerovčec/Šu-
mečki, Zagorščak/Sajko i Hrg/
Perhaj.(nn)

Ivanečke 
rukometašice 
ostaju u 2. 
rukometnoj 
ligi Sjever

Na kraju prvenstvene sezo-
ne 2012./2013., Ženska ruko-
metna ekipa Ivanca je u 2. HRL 
Sjever zauzela pretposljednje, 
9. mjesto i tako izborila osta-
nak u ligi. Zahvaljuje to i činje-
nici da je prvoplasirana ekipa 
čakovečkog Zrinskog odlučila 
ući u viši rang natjecanja, pa je 
tako iz 2. lige ispala samo za-
dnja ekipa Đurđevca.

Podsjetimo se na odigrane 
susrete. U utakmici 17. kola, 
Ivančanke su poražene od Pi-
tomače sa 16:44. Najbolje naše 
igračice bile su Martina Rudnič-
ki sa 6 i Lucija Sever sa 5 golova. 

U posljednjem kolu prven-
stva, naše su rukometašice 
poražene od Podravke Lino iz 
Koprivnice s 24:33. Nisu uspje-
le ozbiljnije parirati razigranom 
mladom koprivničkom sastavu 
koji je već u samom početku 
utakmice „uhvatio“ prednost 
od 5 golova. Dobrom igrom 
i preciznim šutom s vanjske 
pozicije istakla se Šlopar s 10 
golova. Sever, Jug i Rudnički 
zabile su po četiri gola.(nn)

Mnogo su žara, srčanosti 
i sportskog zanosa klinci iz 
osam dječjih vrtića unijeli u 
natjecanja što su se uz burno 
bodrenje razdraganih roditelja, 
braće, baka i djedova, u petak, 
10. svibnja, odvijala na 3. olim-
pijskom festivalu dječjih vrtića 
u Ivancu. Nakon svečanog ula-
ska na stadion NK Ivančice te 
paljenja olimpijskog plamena, 
maleni iz vrtića u Črešnjevu, 
Klenovniku, Ladanju Donjem, 
Lepoglavi, Radovanu, Vidovcu, 
Vinici i Ivancu svoju su brzinu, 
vještinu i spretnost odmjerili u 
pet disciplina.

- Natjecali su se u štafeti, u 
trčanju na 50 metara, u bacanju 
loptice i skoku u dalj. I, dakako, 
u najvažnijoj sporednoj stvari 
na svijetu, u nogometu. Dječju 

olimpijadu pokrenuli smo s ci-
ljem razvijanja sportskog duha 
među djecom i postavljanja te-
melja za bavljenje tjelesnim ak-
tivnostima od najmanjih nogu 
– rekla je ravnateljica Suzana 

Divjak.
Olimpijadu je otvorila biv-

ša dogradonačelnica Jasenka 
Friščić, a djecu su došli ohra-
briti i dogradonačelnik Branko 
Putarek te voditelj Ureda za 

lokalni sport HOO-a Siniša 
Krajačić. Organizirali su je 
Dječji vrtić Ivančice i Zajedni-
ca športskih udruga, a pokro-
vitelj manifestacije bio je Grad 
Ivanec. 

Mali sportaši razišli su se 
uz mnogo lijepih dojmova, 
fotografija i čestitki ponosnih 
roditelja. Dakako da su najsret-
niji bili pobjednici, klinci vinič-
kog vrtića Zvjezdice. Ivanec je 
osvojio srebrni pehar, dok su 
djeca lepoglavskog vrtića izbo-
rila pehar brončana sjaja. U naj-
boljoj maniri olimpizma, djeca 
i njihove tete te brojni volonteri 
koji su pripremali terene, pratili 
natjecanja i brinuli se za logi-
stiku, nakon gašenja olimpijske 
baklje poručili su: Doviđenja na 
Olimpijadi 2014.!(zs, ljr) 

odBojkA   Finalna utakmica Županijskog odbojkaškog kluba u Ivancu 

Srebro sjajnim ivanečkim 
odbojkašicama
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Premda su u finalu poražene od iskusnijih 
Varaždinki, igračicama ŽOK-a Ivanec idu sve 
čestitke, jer su srebro u županijskom kupu 
izborile već u prvoj natjecateljskoj sezoni   

Uspjeh: Mlada odbojkaška ekipa srebro je osvojila već u prvoj natjecateljskoj sezoni

koŠArkA   Košarkaški klub Ivančica u Otvorenoj ligi 

Ivančica vodeća na prvenstvenoj tablici
U sedam utakmica naši su košarkaši 
izborili sedam uvjerljivih pobjeda

NAŠA djECA  Na 3. vrtićkoj olimpijadi sudjelovalo je 300 djece iz osam dječjih vrtića

I mi smo 
olimpijci!
Dječju olimpijadu pokrenuli smo 
s ciljem razvijanja sportskog 
duha i postavljanja temelja za 
bavljenje sportom od najmanjih 
nogu - poručila je ravnateljica 
ivanečkog vrtića S. Divjak Male natjecatelje bodrili su roditelji i vrtićke tete
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Natjecateljskog duha nije nedostajalo

tENiS tk  3. hrvatska teniska liga sjeverozapadne Hrvatske 

Teniski klub Elkom pobjedama 
otvorio novu prvenstvenu sezonu

TK Elkom veliku  pažnju po-
svećuje radu s mladim uzrasti-
ma. Borna Jagetić (2004.) naj-
veći je talent i nada ivanečkog 
teniskog sporta, što je potvrdio 
i na dosadašnjim turnirima Te-
niskog saveza sjeverozapadne 
Hrvatske. Na turniru u Koprivni-
ci, Borna je u kategoriji igrača do 
10 godina osvojio treće mjesto. 

Na natjecanju u Varaždinu, u 
konkurenciji 17 dječaka iz cijele 
Hrvatske, u svojoj je kategoriji 
bio drugi. U Čakovcu je bio peti, 
a u Daruvaru drugi. Borna je i ak-
tualni prvak Ivanca u kategoriji 
igrača do 10 i 12 godina. Trenira 
ga prof. Ivan Hrg. O nedvojbeno 
talentiranom dječaku sigurno će 
se još čuti i pisati.(nn)

Hoće li TK Elkom 
iznjedriti ivanečkog 
teniskog asa?

Borna je i aktual-
ni teniski prvak 
ivanca u svojoj 
dobnoj kategoriji
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rUkoMEt  RK 
Ivančica, 2. HRL 
Sjever 

Natjecateljsku 
sezonu završila je 
na drugom mjestu, 
s 29 bodova; s 32 
boda, Prelog je prvi

NoGoMEt  Nogometni klub Ivančica, član 3. HNL Sjever 

Pobijedili Križevce, osvojili bod u Bjelovaru, porazili Podravac
Šteta je što je 
Ivančica, nakon 
vodstva od 3:1 
protiv preloške 
Mladosti, u 
finišu posustala 
i izgubila s 3:4
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košarkaši ivančice ostvaruju sjajan rezultatski niz

regionalna rukometna liga 

ŽENSki rUkoMEt 
Ženska rukometna 
ekipa Ivanca  
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U petak, 10. svibnja, petna-
estak je članova Planinarskog 
kluba Ivanec uređivalo i či-
stilo okoliš na dijelu Ivanečke 
planinarske obilaznice. Ovo-
ga puta radilo se na lokaciji u 
neposrednoj blizini Žganog 
vina. 

Naime, zbog nedavnih ra-
dova na asfaltiranju ceste dio 
staze bio je zatrpan, pa je tako 
izletnicima bio onemogućen 
normalan pristup do parkira-
lišta i izvora. Marljivi planina-
ri stoga su se prihvatili posla 

te uz puno dobre volje uredili 
pristup i uklonili smeće s par-
kirališta.  

- Lijepo je vidjeti da je 
znatan broj naših članova 
odlučio odvojiti vrijeme za 
još jednu u nizu akcija ure-
đenja okoliša. No, to je naš 
način, na koji pokazujemo 
da se Ivančica voli i  žuljevi-
ma  – prokomentirao je pred-
sjednik PK Ivanec Tomislav 
Friščić. 

Nakon akcije, članovi 
klupske visokogorske sekcije 

održali su vježbu. U želji da 
kondicijski što spremniji do-
čekaju sezonu pohoda na naj-
više europske alpske vrhove, 
na obližnjoj padini vježbali 
su vezivanje užeta i spušta-
nje, sve to pod osiguranjem. 
A nakon završetka, druženje 
su nastavili uz planinarski ro-
štilj.(zs)

U sklopu cjelodnevnog pa-
stirskog pohoda župi Ivanec, 
varaždinski biskup msgr. Jo-
sip Mrzljak u četvrtak se, 16. 
svibnja, sa svojim tajnikom vlč. 
Markom Štefancem i župni-
kom vlč. Zoranom Gložinićem 
susreo s gradonačelnikom Mi-
loradom Batinićem. Susret je 
protekao u srdačnom tonu, a u 
razgovoru je dotaknut cijeli niz 
tema.

Među ostalim, biskup se in-
teresirao i o trasi buduće brze 
ceste Varaždin-Ivanec-Đur-
manec i rokovima njene grad-

nje, ali i o planovima uređenja 
ivanečke špice. Gradonačelnik 
ga je obavijestio o planovima 
gradnje vrtića u Radovanu i 
adaptacije ivanečkog vrtića, 
kao i uređenja gradskih groblja.

Aktualizirana je i potreba 
dovršetka gradnje kapelice na 
vrhu Ivančice. M. Batinić na-
glasio je spremnost da taj pro-
jekt podupre i Grad, to više što 
se uklapa u gradske programe 
turističkog aktiviranja Ivančice. 
Također je naglasio uvjerenje 
da će u predstojećem vremenu 
država znatnijim iznosima po-

I ove je godine u sklopu 
obilježavanja Europskog tjed-
na u četvrtak, 9. svibnja, na 
sam Dan Europe, u Varaždinu 
održana tradicionalna je ma-
nifestacija Europa u srcu Va-
raždinske županije - Hrvatska 
razglednica putuje Europom. 

Među tridesetak vrtića iz ci-
jele županije, sudjelovao je i 
Dječji vrtić Ivančice. U skladu 
s običajem da mališani pred-
stave pojedine zemlje EU – jer 
na taj način uče o njihovim 
kulturnim specifičnostima i 
saznaju štošta o životu svojih 

vršnjaka – naš je vrtić predsta-
vio Litvu.  

   Mališani iz skupine Cipe-
lići Litavcima su poslali dvoje-
zičnu poruku na licitarskom 
srcu, poručivši im: „Dobro-
došli u Hrvatsku, čekamo vas 
otvorena srca“! Vrtić je snimio 

i kratku video poruku u kojoj 
se ukratko predstavio te na-
značio najvažnije informacije 
o Hrvatskoj. Njihovu snimku 
Veleposlanstvo će poslati u 
jedan od litavskih vrtića, a sli-
čan odgovor malih prijatelja 
očekuje se – dogodine.(ljr)

Sa željom da dodatno 
obogati turističku ponu-
du našega kraja, Planinar-
ski klub Ivanec u subotu, 
22. lipnja, u povodu Dana 
grada Ivanca, organizira 3. 
pohod Tragom vitezova 
ivanovaca. 

Puna 
d u ž i n a 
p u t a 
je oko 
20 ki-

lometara. Predviđena je i 
kraća varijanta koja će se 
prilagoditi mogućnosti-
ma sudionika. Pohod se 
sastoji od dva dijela. Prva, 
zahtjevnija dionica za-
počinje kod Puste Bele, a 
završava  kod Šumija, dok 
ona lakša kreće od Ivanca 
do Šumija.

Kotizacija iznosi 15 
kuna i uplaćuje se na po-
četku pohoda. Plaćanjem 
kupona osigurava se jelo 
i piće koje će biti posluže-
no na lokalitetu Šumi. Sve 
informacije kod Tomisla-
va Friščića, 098/9288413 
i Stjepana Kuštelege, 
091/7634655, na INFO - 
punktu  042/782-992 i na 
www.pk-ivanec.hr (zs)

EUropSki tjEdAN  Ivanečki vrtić na obilježavanju Europskog tjedna u Varaždinu

Ivanečki mališani hrvatsku razglednicu poslali u Litvu
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ivanečka djeca znaju da litavci 
obožavaju raženi kruh i palačinke 
s krumpirom (bliynas) 

SUSrEt  Varaždinski biskup mons. J. Mrzljak i gradonačelnik M. Batinić sastali su 
se u Gradskoj vijećnici

Grad Ivanec će se uključiti u 
gradnju kapelice na Ivančici
U sklopu pastirskog pohoda župi Ivanec, biskup je posjetio Osnovnu i Srednju 
školu, Odgojni dom Pahinsko, Drvodjelac…

Susret biskupa Mrzljaka i gradonačelnika Batinića u 
Gradskoj vijećnici   
duprijeti i projekte vezane uz 
očuvanje ivanečke kulturne i 
povijesno-sakralne baštine. 

Susret bi sigurno potrajao i 
puno dulje da biskupa Mrzlja-
ka nije očekivao još niz radnih 
posjeta. Nakon sastanka u vi-
jećnici, on se uputio u Srednju, 
a onda i u Osnovnu školu u 
Ivancu. Posjetio je i Drvodjelac, 

bio je u pohodu obitelji sjeme-
ništarca, a u poslijepodnevnim 
satima u župnoj crkvi se susreo 
s krizmanicima. 

Pohod župi Ivanec počeo je 
u prijepodnevnim satima moli-
tvom u crkvi Sv. Marije Magda-
lene i molitvom na grobovima 
pokojnih svećenika na groblju 
u Ivancu, a onda je posjetio i 
Odgojni dom Pahinsko, gdje se 
susreo s odgojiteljima i štićeni-
cima.(ljr)
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U obilasku Srednje škole 
u pratnji ravnateljice prof. 
Branke pavić

poHvAlNo  Planinarski klub Ivanec u novoj akciji uređenja okoliša

Planinarski pozdrav proljeću na Ivančici 

Članovi pk ivanec 
uredili su dio plani-
narske obilaznice 
kod Žganog vina
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Pridružite se 
3. pohodu 
Tragom 
vitezova 
ivanovaca

Puna dužina 
puta je oko 20 
kilometara


